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Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743
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Vrtanje luknje v vodo na izolski način
Izolski zaliv ni globok, v vogalu pri Kampu pa ga je komaj za meter ali dva, pač odvisno od tega ali 
globino merimo ob plimi ali ob oseki. Ker naj bi tam stal še peti pomol s komunalnimi privezi in bodoči 
grajeni pomol B s privezi, ki še nimajo lastnika, je treba zaliv poglobiti. In se bo zgodilo.
(Mef) Bolj ko se sprašujem zakaj se 
lastniki komercialne marine zdaj lo
tevajo poglabljanja takoimenovane- 
ga komunalnega zaliva, manj razu
mem. Tisti, ki so pri stvari bodo ver
jetno porekli, da nekateri pač nikoli 
ne bodo razumeli, kar je v primeru 
izolske marine verjetno res.

Če damo na mizo dejstva je stanje 
stvari naslednje: Občina je z nedav
no sprejetim odlokom formalno do
bila v upravljanje celotno območje 
od mandrača do dvigala v marini za 
kar ima tudi vodno dovoljenje in bi 
človek pričakoval, da se bo poglablja
nja lotila občina. Ampak ne.

Politika
Politika je muka 

same skrbi, 
in ni ga pouka, 
ki te tega nauči. 

Politika ni predmet, 
politika ni veda. 
važno je da veš, 

da ni nič tako kot izgleda. 
Politik je poklic, 
za prave ljudi, 

važno je da veš, 
da je ena in ena tri.

Ta del zaliva bo poglabljala komer
cialna marina, ki s tem območjem 
dejansko nima nič, razen da ima tam 
postavljene začasne pomole, ki jih 
mora tako ali tako postaviti po prvot
ni pogodbi o gradnji marine.
Zakaj torej ves ta strošek, ki še zdaleč 
ne bo majhen. Na vprašanje dobim v 
glavnem prizanesljiv ali skrivnosten 
nasmešek v stilu: “Kaj te briga.” Tudi 
najvišji občinski uradniki nič ne po
vedo ali pa se delajo nevedne.
Potem pa pride namig, da se nekdo 
pripravlja na gradnjo pomola B, če
prav zanj še ni papirjev. Menda zato, 
da se stvari premaknejo z mrtve toč
ke. Toda, občina nima 
denarja, Marinvest nima 
dovoljenja, Bavčar pa se 
je utrudil. Kdo torej vrta 
luknjo v naš zaliv?

Obstali korak pred ciljem
Izolski malonogometaši so uvrstitev 
v najvišji rang tekmovanja izgubili 
v finalu kvalifikacij, kjer so dvakrat 
klonili proti igralcem iz Ptuja. Uso
den je bil domač poraz h kateremu 
so prispevali tudi sodniki, v Ptuju pa 
so oslabljeni Izolani izgubili s 6:1
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OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
URAD ZA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, GOSPODARSTVO, TURIZEM IN PROMET 

UFFICIO PER I SERVIZI PUBBLICI ECONOMICI, L’ECONOMIA, IL TURISMO ED IL TRAFFICO

Vse zainteresirane vabimo na okroglo mizo na temo:

Strategija razvoja turizma 
v občini Izola do leta 2013

v sredo 22. aprila 2009 ob 17. uri 
v SGTŠ - HOTEL RIVIERA

Dokument strategije razvoja turizma v občini Izola do leta 2013 bodo 
predstavili predstavniki podjetja Hosting d.o.o., podjetja, ki ga je Občina 
izbrala na razpisu za izdelavo dokumanta strategije. Strategija bo uvrščena 
na majsko sejo Občinskega sveta, kjer se bo obravnavala v dvofaznem 
postopku.

Osnutek strategije je objavljen na spletni strani občine Izola 
http://www.izola.si/.

Vljudno vabljeni.

Il pubblico interessato e’ invitato alla tavola rotonda sul tema:

Strategia di sviluppo del turismo 
nel comune di Isola fino 

all’anno 2013
mercoledi’ 22 aprile 2009 ore 17.00 

presso la Scuola media alberghiera e turistica di Isola - Hotel Riviera

La documentazione relativa alla Strategia di sviluppo del turismo nel 
comune di Isola fino all’anno 2013 sara’ presentata dai rappresentanti della 
società’ Hosting s.rl, selezionata dal Comune in base al bando di concorso. 
La Strategia sara’ inserita all’ordine del giorno della seduta consiliare che si 
terra’ nel mese di maggio e sara’ trattata in due letture.

La bozza della Strategia e’ disponibile sul sito web del Comune di Isola: 
http://www.izola.si/.

Saremo lieti della vostra presenza.

Prispevajmo za prehrambene pakete
Spoštovane Izolanke in spoštovani Izolani!
V okviru letošnje akcije, katere slogan je “LEPO JE DELITI”, zbi
ramo sredstva za dodatne prehranske pakete.
V prihodnjih dneh boste v vaših poštnih nabiralnikih dobili položni
ce. Svoj prispevek vpišete na položnico, katero lahko vplačate brez 
provizije na banki oz. na pošti.
V slučaju, da položnica ne prispe na vaš naslov, lahko to opravite 
s plačilnim nalogom BN02 na TRR št. 03100-1111112208, refernca 11- 
989916.Druga možnost je pošiljanje SMS-jev s ključno besedo “SKU
PAJ” na 1919. Prepričani smo, da bomo skupaj z vami uspešni. 
Vnaprej hvala za dobrosrčnost v imenu vseh, s katerimi boste delili

0ZRK Izola

Spomladanski izlet v Lokev
Člani društva invalidov Izola bodo v soboto 25. aprila odšli na izlet v 
Lokev. Vpisovati so pričeli včeraj na sedežu društva.
Predsednica Jolanda Deško

Brez zamere ampak to pa ni...

V Mandraču se ne obremenjujemo s konkurenco ampak jo jemljemo kot 
nekaj kar nam daje vzpodbude za boljše delo. Tako obravnavamo tudi bre- 
zplačnik, ki je dobesedno preplavil naše mesto, vse do trenutka, ko je nek
do odločil, da bo s svojimi, ne preveč mediteranskimi časopisnimi stojali 
okrasil izolske parke, ki so jih in jih še vedno s toliko skrbi urejajo arhitekti, 
krajinarji, vrtnarji in delavci Komunale. Z dovoljenjem izolske občine pa 
je vse to njihovo delo z enim zamahom razvrednoteno. In če že občinski 
uslužbenci nimajo občutka za varovanje lepega potem pričakujemo, da 
bodo to pokazali tisti, ki sicer znajo kvalitetno in pošteno opozoriti, ko takš
ne napake počnejo drugi.

Na vprašanje o primernosti nekaterih lokacij (tistih ob parkih) za časopi
sna stojala so nam iz Občine Izola odgovorili, da je časopisno podjetje za 
postavitev časopisnih stojal na raznih lokacijah Izole pridobilo kulturno- 
vastveno soglasje Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenije, območja 
enota Piran, v nadaljevanju pa jim je bila izdana odločba za uporabo taksnih 
predmetov na območju občine Izola.

Tlakovana pot do svetilnika

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/640 00 10, fax. 05/640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
Uredništvo: Aljoša Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, Drago Mislej, 
Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard Dečman (foto) 
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1,20 EUR. / Polletna naročnina: 29 EURO. 
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 / Prelom: Graffit Line 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.



Četrtek, 16.april 2009, št. 804 viwim vf 3
Sba OS

Zakaj je župan umaknil odločanje 
o stanovanjskem skladu?
Poleg te točke dnevnega reda pa je župan s seje občinskega sveta umaknil še obravnavo zaključnega poročila v.d. 
direktorja Centra za kulturo, šport in prireditve s predlagano strategijo reorganizacije tega zavoda in sklepanje o 
spremembi prostorskega urejanja Obrtne cone v prvi obravnavi, Zanimalo nas je, zakaj seje tako odločil.
Na četrtkovi 8. redni seji izolskega Ob
činskega sveta so svetniki po umiku 
treh točk in uvrstitvi dodatne točke na 
predlog župana sprejeli dnevni red. 
Umaknjene so bile točke Zaključno 
poročilo v.d. direktorja javnega zavo
da Center za kulturo, šport in prire
ditve, Dopolnjen osnutek Sprememb 
prostorskih ureditvenih pogojev in 
zazidalnega načrta za območje Obrt- 
no-stanovanjske cone v Izoli - prva 
obravnava za javno razgrnitev in Od
lok o ustanovitvi javnega nepremič
ninskega sklada Občine Izola - prva 
obravnava. Na predlog Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in ime
novanja je župan predlagal razširitev 
dnevnega reda s točko Mnenje lokalne 
skupnosti o kandidatki za ravnateljico 
vzgojnoizobraževalnega zavoda Vrtec 
Mavrica Izola.

Zakaj umik točk
Povodi za umik omenjenih treh točk 
dnevnega reda so med seboj različ
ni. Zaključno poročilo v.d. direktorja 
Centra je menda umaknil zato, ker je 
po mnenju nekaterih njegovih sode
lavcev strateški načrt reorganizacije 
Centra premalo dorečen in bi tako hi
tro odločanje o razdelitvi Centra v dva 
javna zavoda za kulturo in šport lahko 
imelo tudi nepredvidene materialne 
posledice. Odlok o ustanovitvi javne
ga stanovanjskega sklada je menda 
umaknil zato, ker gre za izredno po
membno pravno osebo, ki razpolaga 
z velikim občinskim premoženjem in 
je treba njeno organizacijsko obliko 
dobro preveriti. Spreminjanju prostor
skih dokumentov za Obrtno cono pa 
se je menda odrekel zato, ker je veliko 
pripomb na račun tega v kaj se spre
minjajo obrtne cone, ki postajajo vse 
bolj stanovanjska naselja za delavce iz 
tujine, slišati pa je tudi, da gre za del 
dogovarjanja s predlagateljem, Gale
bom gradbeništvo, ki ima pomembno 
vlogo tudi pri dogovarjanju o gradnji 
izolske marine. Kdaj bodo omenjene 
tri točke spet na dnevnem redu seje 
občinskega sveta še ni znano.

Poročila javnih zavodov
Po potrditvi zapisnikov preteklih sej 
občinskega sveta je sledila daljša 
predstavitev v.d. direktorice javnega 
zavoda Zdravstveni dom Izola, asist. 
Gordane Živčec Kalan, in sicer letne
ga poročila za leto 2008 ter programa 
dela in finančnega načrta za leto 2009. 
V nadaljevanju je bil večji del seje na
menjen obravnavi in sprejemu v ved
nost letnih poročil javnih zavodov 
za leto 2008, in sicer Obalnih lekarn 
Koper, za katere so v vednost sprejeli

tudi Finančni načrt za leto 2009, Vrtca 
Mavrica Izola, vzgojnoizobraževalne
ga zavoda Scuola Elementare Dante 
Alighieri Isola - Osnovna šola Dante 
Alighieri Izola, vzgojnoizobraževal
nega zavoda Osnovna šola Livade 
Izola, vzgojnoizobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Vojke Šmuc Izola, Gla
sbene šole Koper in Mestne knjižnice 
Izola. Za navedene zavode je bila pred
hodno sklicana razširjena seja odbora 
za družbene dejavnosti za vse svetni
ke, kjer so bile podrobne predstavitve. 
Daljša predstavitev je bila še letnega 
poročila javnega zavoda Center za 
kulturo, šport in prireditve Izola za 
leto 2008, ki ga je Občinski svet spre
jel v vednost, ter Letnega delovnega in 
razvojnega načrta omenjenega zavoda 
za leto 2009, za kar je Občinski svet 
podal soglasje.

Brez zmanjševanja vodnega parka
Med prostorskimi akti so svetniki v 
prvi obravnavi sprejeli Dopolnjen 
osnutek Sprememb prostorskih sesta
vin dolgoročnega in družbenega plana 
občine Izola za obdobje 1986 - 1990 - 
2000 (območje Livade - zahod, v letu 
2003), pri čemer so sklep na predlog 
župana dopolnili z zahtevo, naj se 
kot pogoj za nadaljevanje gradnje v 
območju BI izgradi in zaključi vodni 
park, nato Dopolnjen osnutek Spre
memb zazidalnega načrta Livade - za
hod (območje C) in predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ugotovitvi usklajenosti prostorskih 
izvedbenih aktov s prostorskim delom 
plana občine Izola za obdobje 1986 - 
1990-2000.
Svetniki so potrdili predlog Pravilnika 
o spremembah Pravilnika o oddajanju 
službenih stanovanj v najem, s kate
rim bo najemnina znašala 30 % nad

neprofitno najemnino, prav tako so 
potrdili predlog sklepa o znižanju 
najemnine najemnikom poslovnih 
prostorov, ki so izkazali, da so v času 
gradnje krožišča na Trgu republike 
imeli bistveno nižji obisk in posledič
no prihodek.

Postopna podražitev kanalščine
Ob točkah razpolaganja s premože
njem so svetniki sprejeli spremembe 
in dopolnitve letnega načrta razpola
ganja z nepremičnim premoženjem 
Občine Izola za leto 2009, ki so bile 
tudi podlaga za soglasja k posamič
nim pravnim poslom, slednje so spre
jeli z večino glasov, za nekatere pa so 
dodatno zahtevali, naj bodoči lastniki 
zagotovijo parkirna mesta.
Občinski svet je nato sprejel Letno 
poročilo Javnega podjetja Komunala 
Izola, d.o.o., za leto 2008 z ugotovi
tvijo, da je javno podjetje v letu 2008 
ustvarilo 19.755 EUR čistega bilančne
ga dobička, ki se ga razporedi v druge

rezerve. Potrdil je tudi uskladitev cen 
ravnanja z odplakami kot posledico iz
gradnje nove skupne čistilne naprave, 
usklajeno z investicijskim projektom, 
nazadnje noveliranim v letu 2005. Do
končna cena, za gospodinjstva poviša
na za 96 %, za gospodarstvo pa za 125 
%, se bo dosegla postopoma, in sicer 
v desetih mesecih od dneva potrditve 
novih cen. Pred začetkom zaračuna
vanja po novih cenah je potrebno pri
dobiti še soglasje vlade.

Korak bliže k KS Šared
Pri točki predlogi Komisije za mandat
na vprašanja, volitve in imenovanja so 
svetniki za predstavnika lokalne sku
pnosti v Svetu zavoda Obalne lekarne 
Koper imenovali go. Hermino Zelin- 
šček, za predstavnika lokalne skupno
sti v Svetu zavoda Srednja gostinska in 
turistična šola Izola g. Maria Gergeto, 
za predstavnika lokalne skupnosti v 
Svet zavoda Srednja zdravstvena šola 
Izola go. Rosano Prešern, podali pozi
tivno mnenje k imenovanju ge. Suza
ne Božič za ravnateljico Vrtca Mavrica 
Izola ter sprejeli razpis za zbiranje pri
jav za podelitev naziva častni občan 
Občine Izola ter priznanja in nagrade 
občine Izola.
Pred zadnjo točko vprašanja in po
bude svetnikov se je občinski svet 
seznanil z zadnjimi informacijami o 
nadaljevanju projekta skupne čistilne 
naprave in v zvezi z ustanovitvijo KS 
Šared sprejel sklep, da se dokončna 
odločitev o tem prestavi na eno izmed 
naslednjih sej občinskega sveta, in 
sicer dokler se KS Korte in prebivalci 
ostalih naselij v KS Korte s pobudniki 
sporazumno dogovorijo in pridobijo 
mnenja o ustanovitvi KS Šared in do
ločitvi njenega območja.
Seja se je končala tik pred polnočjo.

I.O. D.M.
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Zdravstveni dom Izola 
je posloval prijateljsko
Kako drugače razumeti informacijo, da je pomočnik direktorja bil uvrščen v 
plačilni razred, ki je sicer namenjen sodnikom in direktorjem občinskih uprav, 
hkrati pa je bila za to delovno mesto dovolj že dvoletna višja prometna šola. 
Tako je bilo, je še vedno in bo vse do spremembe statuta zavoda.
Prva uradna predstavitev v.d. di
rektorice izolskega Zdravstvenega 
doma, Gordane Živčec Kalan je bila 
na vsak način odmevna. Najprej 
zato, ker so nekateri svetniki imeli 
pomisleke na to, da ima možnost 
predstavitve poročila in programa 
o delu za razliko od drugih direk
torjev javnih zavodov, ki so pred
stavitev opravili že na razširjeni seji 
odbora za družbene dejavnosti.

Glede načrtov je v.d. direktorica iz
postavila zagotovitev zdravstvene 
preventive za zaledje Izole, ustano
vitev diabetološke ambulante, do
datno izobraževanje kadrov glede 
na pomanjkljivosti v minulih letih 
in okrepitev sodelovanja z uporab
niki. V razpravi se je tudi izposta
vilo reševanje zatečenega stanja na 
področju kadrovskih zadev, financ, 
neuravnoteženega izobraževanja, 
neplačanega reševalnega vozila s 
strani ostalih dveh obalnih občin ter 
nujne uskladitve aktov s sedaj ve
ljavno zakonodajo. Občinski svet je 
letno poročilo za leto 2008 ter pro
gram dela in finančni načrt sprejel 
v vednost
Izvedeli smo tudi, da trije zaposleni 
tožijo zavod zaradi nezmožnosti po
klicnega napredovanja v preteklosti, 
sicer pa je bila direktorica polna po
hval na račun zaposlenih v izolskem 
zdravstvenem domu pri čemer je 
posebej pohvalila odnos zasebnih 
zdravnikov s koncesijo do ustanove 
v kateri imajo svoje ambulante.
In kako bo reševala problem z neu
strezno sistemizacijo nekaterih del? 
S spremembo statuta, ki je takkšne 
nesorazmerne zaposlitve doslej do
voljeval. (ur)

Vsaj mleka je dovolj
Iz izolskega Rdečega križa so nas obvestili, da v teh dneh delijo 

mleko. Upravičenci lahko dobijo mleko 
vsak ponedeljek in sredo od 09 -12 ure 

Območno združenje RK Izola 
Ob starem zidovju 15/ A 6310 IZOLA / tel. 05 640-10-20

'MOŠTK&ftT
Parecag 31, tel.: 041 607 594

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

Piran

Portorož

Šared
Lucija

JvKJVAOV
. „ V S

Sečovtje\ Parecag

Osem odstranjenih cipres za varno vožnjo

Veliko pripomb na ciprese v Bazoviški ulici je bilo že ob njihovi zasaditvi, 
saj so nekateri resno opozarjali na njihovo visoko alergološko značilnost, k 
odstranitvi osmih dreves pa je največ prispevala prometna varnost, saj je bil 
izvoz iz Kraške ulice zaradi dreves vse bolj nevaren. Pred dnevi so delavci 
Komunale osem dreves izkopali in jih presadili na območje pokopališča v 
Izoli, kaj bodo, če bodo, posadili namesto njih, pa še ni znano. Varni pa smo 
menda bolj kot prej.

Turško mitelevropski kiosk namesto plastike

O okusih se menda ne sme razpravljati. Res je, novi kiosk je nedvomno lepši 
od prejšnjega, plastičnega. Da je mediternski pa bi zelo težko trdili. Potola
žili se bomo z izmišljotino, da je ostal še iz časov Marije Terezije.

Pretlakovanje Sončnega nabrežja je edina, omembe vredna investi
cija, ki je ostala županu potem, ko se je moral zaradi političnih in 
ekonomskih razlogov odreči večini svojih ambicioznih načrtov. Pa 
tudi s pretlakovanjem ne bo šlo tako zlahka. Tokrat gre za problem 
“livela”, saj bi bilo zelo nerodno, če bi se vse odvečne vode, namesto 
v morje izlivale v lokale ob Sončnem nabrežju. Zato je marsikdo 
pomislil, da iz vsega tega ne bo nič, toda meritve, ki so jih te dni 
opravljali delavci Investbiroja nam dajo misliti. Čemu ta dela nam 
sicer niso želeli zaupati, ampak, glede na to, da so začasni pomoli že 
postavljeni, pomol B pa je drugje, nam ostane le še pretlakovanje.
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Za vodni park Livade je župan 
dobil aplavz na odprti sceni
Seveda ga ni bilo naivneža niti med nekdanjimi delegati izolske občinske skupščine, ki ne bi vedel, da napoved fazne 
gradnje območja Livade Zahod, kjer naj bi najprej zgradili bazene, na koncu pa stanovanja, ne bo vzdržala. In ni 
vzdržala. Še več. Vrstni red faznosti se je obrnil na glavo, tako da zdaj imamo stanovanja, poslovne prostore, hotela in 
vodnega parka pa ni od nikoder. Za povrh pa se prepirajo tudi nekdanji soustanovitelji podjetja TPC Livade.
Zato pa je bil župan, dr. Tomislav Klo
kočovnik, na četrtkovi seji Občinskega 
sveta, deležen aplavza vseh občinskih 
svetnikov za izjavo s katero je ustavil 
razmišljanja oziroma kar predlog investi
torjev v območju vodnega parka Livade, ki 
so predlagali povečanje hotela na račun 
zmanjševanja vodnega parka.

Predlagatelji so utemeljevali, da je 
treba območje bodočega hotelske
ga objekta povečati, da bi zagotovili 
njegovo poslovno uspešnost, po pri
pombah nekaterih svetnikov pa žu
pan najprej ni dal besede predstav
niku investitorja, nato pa predlagal 
sprejetje sklepa s katerim občinski 
svet investitorjem sporoča, da ne 
bodo dobili soglasja za nobene do
datne gradnje, dokler ne bodo zgra
dili obljubljenega vodnega parka v 
dimenzijah, kot so ga predstavili ob 
začetku tega projekta.

Oglas z opozorilom kupcem
Da je v zvezi s tem projektom kar 
nekaj zapletov smo se prepričali 
tudi pred dnevi, ko smo v uredniš
tvo prejeli plačano objavo oziroma 
opozorilo podjetja Marana d.o.o. 
Ljubjana, ki preko svoje odvetni
ce Katje Koprivšek opozarja kupce 
apartmajev v Livadah v Izoli, naj 
bodo pozorni na vsebino kupopro
dajne pogodbe za stanovanje v Li
vadah. Odvetnica podjetja Marana 
d.o.o. Ljubljana, Katja Koprivšek, 
nam je razložila, da je zadeva okoli 
lokacije Livade - Zahod dokaj zaple
tena. Med drugim, naj še sploh ne bi 
bilo rešeno vprašanje lastništva ze
mljišča, kjer ta navidezni vodni park

nastaja. Direktor podjetja Marana, 
Rade Mandič, ki je tudi eden od 
ustanoviteljev podjetja TPC Livade, 
ki z lokacijo upravlja, ter po svojih 
besedah tudi idejni vodja projekta, 
je v ta projekt vložil tudi lastno ze
mljo, a njegov namen je bil pred
vsem, da bi na lokaciji nastal vodni 
park, ne pa vikendaško-turistično 
naselje. Odvetnica je ob tem tudi 
dodala, da ima podjetje, ki ga zasto
pa, na sodišču vloženih več zadev, 
proti podjetju TPC Livade, kot tudi 
proti Primorju in Izolski Občini. A 
boji se, da do gradnje tega vodnega 
parka sploh ne bo prišlo.
Odvetnica je tudi omenila, da glede 
na to, da še niti lastništvo zemljišča 
ni rešeno, dejansko ni mogoče ve
deti, čigavi apartmaji so sploh na
prodaj, prepričana pa je, da tisti, ki 
jih prodaja, ni njihov lastnik. “Poleg 
tega je po Odloku o ZN Livade - zahod 
nemogoče spremeniti namembnost 
apartmajev, ki tako po zakonu ne 
morejo postati stanovanjski objekti.’’ 
Direktor Marane, Rade Mandič, pa 
je povedal, da je skrajno nezado
voljen, ker se ta projekt vleče že 15

let, in dodal, da je v tem času prišlo 
do nekaterih protizakonitih zadev, 
sami pa si prizadevajo predvsem za 
to, da bi vzpostavili pravno stanje.
Namen tega opozorila je predvsem 
ta, da bi poskušal kupce obvarova
ti, in da bi javnost opozoril na ta 
problem.
Ker se zavedamo, da takšna objava 
lahko vnese nemir in skrbi med mo
rebitne nove kupce oziroma tiste, ki 
so stanovanja že kupili smo za poja
snila v zvezi z opozorilom povpraša
li tudi odgovorne na TPC Livade, ki 
pa so nam povedali, da gre za resne 
obtožbe in da bodo morali nanje od
govoriti njihovi pravniki. Vsekakor 
pa naročnika oglasa dobro pozna
jo, saj je imel z njimi že kar nekaj 
sodnih postopkov. Do zaključka re
dakcije pojasnila odvetnikov žal še 
nismo prejeli. (A.M.)

Iz Odloka o ZN Livade Zahod
7. člen

(1) V območjih urejanja B2 in B4 je 
razmerje med številom stanovanjskih 
in turističnih bivalnih enot 50%:50%, ki 
lahko odstopa do 5%. V objektih s tu
ristično nastanitvenimi enotami mora 
biti 400-500 ležišč vezanih na dejavnost 
vodnega centra s hotelom.
(2) Znotraj posameznega objekta ozi
roma vhoda ne sme biti mešanja različ
nih struktur bivalnih enot. Vse enote 
v enem objektu so ali stanovanja ali 
turistične bivalne enote, kar mora biti 
razčlenjeno v projektih in razvidno iz 
dovoljenj, kupoprodajnih pogodb in 
pogodb o upravljanju.
(3) V dokumentaciji za pridobitev grad
benega dovoljenja morajo biti objekti s 
turistično bivalnimi enotami obravna
vani in označeni kot posamezni pod- 
sklopi območij B2 in B3.
(4) Kupoprodajna pogodba za prodajo 
enot, objektov in površin mora vsebova
ti določilo o upravljanju in vzdrževanju 
in določilo o vrsti bivalnih enot s pogo
jem opredelitve v načrtu etažne lastni
ne, ki bo razviden v zemljiški knjigi. 
(SjSprememba namembnosti bivalnih 
turističnih enot v stanovanja ni možna. 
[6)Območje B4 je namenjeno za turi
stične poslovne dejavnosti in stanova
nja, s poudarkom na turističnih in z 
možnostjo dopolnjevanja s storitveni
mi. Za navezavo objektov območja B4 
na območje BI (hotel in bazenski kom
pleks) se predvidi podzemna ali pokrita 
povezava. Spremembe namembnosti 
poslovnih dejavnosti v stanovanjske 
niso možne. Gradnja v območju B4 
je pogojena s predhodno ali sočasno 
izvedbo programov v območju BI (ba
zenski kompleks).

38. člen
(1) Za zagotovitev enotnega upravljanja, 
vzdrževanja in koriščenja območja tudi 
v turistične namene (preprečitev na
stanka počitniških apartmajev in preve
likega nihanja v zasedenosti kapacitet) 
bo moral vsak kupec ob nakupu podpi
sati pogodbo z upravljalcem o upravlja
nju in trženju turističnih bivalnih enot s 
skupnimi objekti in površinami.

Opozorilo!
Opozarjamo spoštovane kupce apartmajev v Livadah v Izoli, da mora 
kupoprodajna pogodba za tak apartma vsebovati odredbo - odločbo o 
upravljanju (v skladu z določili 7. in 38. člena Odloka o ZN Livade - Za
hod), sklenjeno med lastnikom apartmaja in upravo izolskega jezera 
(oz. vodnega centra) - turističnega naselja.
Ti apartmaji so v Odloku o ZN Livade - Zahod predvideni kot namesti
tvene enote za turiste- obiskovalce vodnega centra v Livadah. Apartmaji 
so v skladu z določili Odloka o ZN Livade - Zahod namenjeni zaslužku 
Izolanov. Zaradi tega po 5. točki omenjenega 7. člena Odloka o ZN Li
vade - Zahod sprememba namembnosti teh apartmajev v stanovanja 
ni možna.
Vse kupoprodajne pogodbe (sklenjene od leta 2001 do danes), ki nimajo 
(ki ne bodo imele) take določbe, niso (ne bodo) v skladu z veljavnim ome
njenim odlokom, zato bo družba Marana d.o.o. sprožila ustrezne postop
ke z namenom vzpostaviti zakonito stanje.
Dodatno opozarjamo, da vprašanje lastništva zemljišč v Livadah, na kate
rih so zgrajena stanovanja in apartmaji, ni dokončno urejeno.

MARANA d.o.o., Ljubljana 
ki jo zastopa odvetnica Katja Koprivšek iz Ljubljane

Plačana objava, za vsebino odgovarja naročnik

Ali poznamo pomen jeter?
Jetra so glavni razstrupljevalec v našem telesu, neke vrste filter, ki 
prečiščuje kri in odvaja odpadne snovi. Jetrom škodijo nepravilna 
prehrana, alkohol, kemikalije, nepravilna in pretirana uporaba zdravil. 
Slaba novica: Jetra so brez živcev, zato ne zaznamo bolezni jeter, dokler 
ni že zelo napredovala.
Dobra novica: Jetra so eden redkih notranjih organov, ki so sposobni 
naravne regeneracije.
V naravi najdemo zdravilne rastline z učinkovinami, ki jetrom pomagajo 
pri samoobnavljanju in take, ki delujejo razstrupljevalno. Njihove izvlečke 
vsebujejo kapsule Liverin Forte. Liverin Forte ima pomembno vlogo pri 
čiščenju organizma. Dokazano je, da je glavni vzrok spomladanske 
utrujenosti nakopičenost različnih toksinov v organizmu. Naloga jeter je 
prav čiščenje toksinov iz telesa. Liverin Forte pa preprečuje, da bi jih 
toksini poškodovali in istočasno pomaga pri njihovi regeneraciji.

Kristanov trg 1 ■ tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  sreda: 8.30-15.00/16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00
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Rikorvo ne sme postati 
žrtev gradnje nove ceste
Izola ima že od nekdaj svojo vodo. Ni je veliko, nekaj pa že. Pa s tem ne mislimo le na Rižanski ali 
Istrski vodovod, ampak na celo kopico izolskih hudournikov in vodotokov. Za nekatere niti ne vemo 
več ali še obstajajo. Pred leti je Civilna zaščita sicer izvedla popis vseh vodnih virov in vodnjakov v 
občini Izola, vendar ga moramo še odkriti v njihovih arhivih.
Če je bil pred nekaj leti zaradi hitre 
ceste aktualen Pivol je zdaj, zaradi 
podobnega vzroka na očeh projek
tantov in naravovarstvenikov hudo
urnik Rikorvo, saj bodo na območju 
povodja Rikorva nasuli 200.000 
m3 nevgradljivega materiala iz bo
dočega tunela hitre ceste.

S tem materialom naj bi gradili bo
dočo cesto Jagodje - Šared in na
sutje pod Šaredom. V državnem 
lokacijskem načrtu je sicer pred
videno obvarovanje vseh objektov 
in območij kulturne dediščine, v 
39. členu DLN-ja pa je določeno, 
da mora investitor zagotoviti po
snetke stanja pred pričetkom del, 
dokumentacijo stanja po konča
nju del in da mora z oblikovanjem 
nasipov in usekov čim bolj slediti 
raščenemu terenu in krajinskim 
značilnostim itd. Na ta način naj 
ne bi prišlo do neprijetnih prese
nečenj, ko bodo dela že zaključe
na in sanacije prepozne, saj ima 
Rikorvo za Izolane poseben po
men.
Hudournik Rikorvo, ki ga starejši 
Izolani nedvomno poznajo, je naj
večji med vsemi našimi vodotoki.

Giovanni Kavalič, ki je bil dolga 
leta zaposlen na Rižanskem vodo
vodu, pomni, da so zbirališča vode 
Rikorva pričeli graditi v času Av- 
stroogrske, »okoli leta 1903«, nam 
je prijazno povedal. Voda je takrat 
prišla vse do mesta, tudi v pipe za 
tekočo vodo in javno pralnico.

Zbiralnik med vinogradi
Prvi zbiralnik še danes najdemo 
brez težav, saj je obkoljen z vino
gradi v Livadah, ki imajo po njem 
tudi ime: vinorodna lega Ricorvo. 
Pot do zbiralnika je kar urejena in 
predstavlja prijeten sprehod.
Drugi zbiralnik je precej višje in 
pot do tja je vse prej kot dostopna, 
saj je območje obdano z gostim

rastlinjem. Nedaleč od tega zbi
ralnika je eden od izvirov Rikorva, 
saj dejanskega izvira ne pozna ni
hče. Ta vodni vir so Izolani upo
rabljali vse dokler niso dokončali 
gradnje novega vodnega zajetja 
na izviru Rižane iz katerega pač 
zdaj prejema vodo cela obala. Od 
takrat Rikorvo sameva in bolj ali 
manj razpada.

Komunala je strugo uredila
»Nekaj let nazaj je bila pot do 
obeh zbiralnikov urejena, saj smo 
na izolski Komunali območje sa
nirali in porezali vsa drevesa in 
ostalo grmovje v bližini potoka.« 
je povedal Petrič Tokalič, ko nas 
je popeljal do zbiralnika in izvi
ra, ki bi ju sami sicer zelo težko 
našli, če bi nam sploh uspelo. Bolj 
verjetno je, da bi še zdaj tavali po 
tistem zaraščenem območju.
Peter Zalovič, ki živi v neposredni 
bližini izvira in zbiralnika, je ne
koč zase črpal vodo kar iz Rikor
va. Postavil je cevi do svoje hiše 
in imel tako dostop do pitne vode, 
ker takrat rižanskega vodovoda 
pri njih še ni bilo. Trdi, da si je za 
to priskrbel dovoljenje, vendar je 
potem prišlo do težav in na koncu 
so ga obtožili, da je presekal cevi, 
kar pa odločno zanika. Tega pre
prosto ne bi storil tudi zato, ker bi 
mu ta voda še danes zelo koristila 
saj ima težave z vodo za živino in 
bi bil vodo iz Rikorva pripravljen 
plačevati, čeprav ni jasno, kdo bi 
jo lahko zakonito zaračunaval.

Rešetke ne bi škodovale
Če se po kolesarski poti vračamo 
proti vinogradom se nam na mo
stu, pod katerim teče Rikorvo vse 
do izliva v morje med Delfinom in 
Simonovim zalivom, pogled usta
vi na dveh zbiralnikih vode, neko
liko novejše gradnje kot prej ome
njena. Prvi, spodnji zbiralnik, ima 
kapaciteto 500 m3 vode, zgornji 
pa 250 m3. Tudi ta dva zbiralnika 
sta bila sanirani a sta danes spet 
precej zaraščena, prav tako kot 
zgornja dva. Imeli smo priložnost 
stopiti v enega in na tleh nas je pri
čakalo kar nekaj odvrženih injek
cijskih igel. Zadeva očitno le ni 
tako zapuščena kot si mislimo.

JV:

Rikorvo še vedno dela
V kakšne namene pa bi lahko dan
danes uporabili vodo iz Rikorva 
in ostalih izolskih vodotokov? Za
misli je na pretek, že zdaj pa vodo 
uporabljamo za namakanje zele
nic, parkov in za fontane. Če bi 
analize pokazale, da je voda neo
porečna pa bi morda lahko služila 
tudi kot rezerva pitne vode. Z vodo 
namreč zelo razsipno ravnamo in 
vprašanje je ah je bo vedno do
volj. Barbara Miklavc iz Urada za 
okolje in prostor, izolske občinske 
uprave, nam je povedala, da bodo 
nekatere od idej uresničene že 
med gradnjo ceste Jagodje-Šared, 
vendar bo treba še pred pričetkom 
gradnje ceste in nasutja zemljišče 
z območja Rikorva dobro sanirati.

>■.

Zapis, ki naj bi zgolj opozoril na 
pazljivo ravnanje pri gradnji ceste 
in nasutja, se je tako spremenil v 
pravo raziskavo o tem pomemb
nem izolskem vodotoku, pri če
mer nam je bila v pomoč tudi di
plomska naloga Jasmina Trga na 
Fakulteti za gradbeništvo in geo
dezijo, ki je za obsežno delo z na
slovom Idejni načrt rekonstrukcije 
vodnega vira Rikorvo, leta 2005 
menda dobil čisto desetko. Nam 
bi bilo dovolj, če bi v skrbi za naš 
največji vodotok letnike izdelovali 
vsaj s šestico. Rikorvo bi nam bil 
hvaležen. Maja Cergol
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Komunalije

Začeli so urejati Kosovo ulico
Danes so se v Izoli začela dela za ureditev Kosove ulice. Gradbe
no dovoljenje rekonstrukcijo Kosove ulice in izgradnje klančine 
za invalide sta pridobili Občina Izola in Stavbenik gradbeništvo 
d.o.o. iz Kopra. Vrednost investicije je 182.000 EUR, na podlagi 
pogodbe o opremljanju s komunalno infrastrukturo je investitor 
del Stavbenik gradbeništvo d.o.o.
Rekonstrukcija se bo izvajala na območju obstoječe ulice in bo 
obsegala dograditev meteorne kanalizacije v celotni dolžini ulice, 
s priključitvijo na obstoječi meteorni kanali, javno razsvetljavo 
vzdolž ulice in postavitev novih kandelabrov, izvedbo klančine 
za invalide kot dostop na ploščad med objektoma ter tlakovanje 
cestišča ulice v širini 4,5 m do 5,5 m z obojestransko zelenico 
vzdolž ulice.
Kosova ulica bo v času del zaprta za ves promet, pešpoti bodo or
ganizirane okoli novih objektov in bodo označene na licu mesta. 
Dela bodo potekala do konca junija.

Odnosi z javnostmi 

Občina Izola

Pokopališče bo dobilo ograjo
Redna obiskovalka izolskega pokopališča nam je zaupala, da je v tistem 
delu pokopališča, kjer so zdaj nasadili ciprese, ki so jih presadili z Ba
zoviške ulice, med presajanjem v zemlji opazila cel kup zakopanih sodov 
modre barve.

Delavci so ji, na njeno vprašanje, odvrnili, da je v njih voda, vendar ni 
prepričana v to. Ali obstaja kakšna uradna informacija, kaj je v teh so
dih, če so res tam? Pa še to sprašujejo ljudje: Ali bo med pokopališčem 
in cesto kakšen zid ali živa meja, saj zdaj pogled s ceste ni ravno lep?
Iz Javnega podjetja Komunala so nam odgovorili, da so na pokopališču 
- kjer je obiskovalka opazila vkopane sode - res vkopane cisterne za 
vodo iz črpališča na pokopališču, ki je obratovalo že 15 let. V njih bo za
nesljivo samo voda, ki je na razpolago na vseh izlivkah na pokopališču, 
vrtnariji in delno na stadionu v Izoli.
Glede ureditve pokopališča na meji s cesto in črpalko pa so zapisali, da 
bo med cesto in pokopališčem v prvi fazi žična ograja in živa meja, po 
sprejetju prostorskega akta in pridobitvi ustreznih dovoljenj, pa je pred
videna izgradnja masivnega zidu.

Brez preboja bo zaliv zasvinjan

Takšen-le je bil izolski zaliv med velikonočnimi prazniki. Umazan, poln alg, 
trave in smeti, ki so plavale na njej. Kriv je bil jugo, ki je v mandrač prinesel 
vso to svinjarijo in ker razen vhoda voda nima druge poti iz mandrača je vse 
ostalo na ogled turistom. Glede na to, da se obetajo večji posegi v ribiško 
infrastrukturo, tudi z evropskimi sredstvi, bi veljalo že zdaj načrtovati pre
boj v višini temena ribiškega pomola, saj cev, ki je zdaj tam vgrajena z istim 
namenom, enostavno ne zmore opraviti vsega.

Alge niso komunalne ampak zasebne
Milan Cerovac, ki je pri 
Komunali odgovoren za 
komunalno pristanišče 
ima te dni polne roke 
dela. Po eni strani mora 
nekako odstraniti lepo 
število zasidranih čolnov 
ob gostinski šoli, da se bo 
končno lahko začelo po
glabljanje zaliva, po dru
gi strani pa mora skrbeti 
tudi za že obstoječe pri
veze na začasnih pomo
lih. Na vrveh s katerimi 
so čolni vezani na pomole 
se je namreč v nekaj me
secih nabralo ogromno 
trave in alg, zato ponovno 
prosi lastnike čolnov naj 
tudi letos, pred sezono, 
poskrbijo za svoje vrvi in 
jih očistijo te nesnage.

Kdo ga je pa tukaj spustil?

V tokratnem natečaju za najbolj zasmrajen del naše občine je prepričljivo 
zmagalo območje Viližanskega zaliva ob robu avtokampa Jadranka. Komu- 
nalci pravijo, da so za smrad krive alge, ki jih morje naplavi na ta del obale, 
druge skrbi, da morda kakšen del kanalizacije pušča. Kakorkoli že, smrdi 
kot v Istrskih toplicah le zdravilno verjetno ni tako kot je tam, pod Buzetom. 
Mimoidoči, ki jih tam ni malo, si verjetno mislijo svoje.
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Spring Cup ni le športni dogodek
Nogomet

3.SNL zahod 
R. Dob:AvtopIus 2:2 (2:2)
Avtoplus Korte: Žunič, Želinčevič, Ča- 
tič, G. Pahor (Lizalovič), Šantič, Pirc, 
Al. Lizalovič, (Čamdžič), Štampfer, 
Božičič, Pahor, Dobrin / Trener Ivan 
Patarič

Vse se je zgodilo v prvih dvajsetih mi
nutah tekme. Povedli so domači, ize
načil je rok Pahor. Domači so spet po
vedli z enajstmerovke a je Rok Pahor 
s pomočjo branilcev spet izenačil. Do 
konca tekme sta se obe moštvi trudili 
a spremembe ni bilo. Novi trener Pata
rič tako uspešno nadaljuje z ekipo, ki 
jo je prevzel šele pred tremi tedni.

Primorska liga
Bonifika Izola:Škou Nagode 1:1 (0:1)

Futsal

[11] Boštjan Kupčič (odlo-

Ptuj ABA Saš: Izola 6:1 (3:0)
Ptuj, športna dvorana, Gledalcev:650, 
Sodnik(i):Borut Šivic in Igor Bubulj 
1:0
čilni gol)
2:0 [12] lan Emeršič
3 :0 [18] Boštjan Kupčič
4 :0 [24] Boštjan Kupčič
5 :0 [32] lan Emeršič
S : 1 [34] Marko Janjič
6:1 [39] Viljem Lovrenčič
MN Izola: Rupnik (V), Janjič (K), Hr
vatin, Matelič, Muminovič, Jačimovič, 
Novak, Terzič, Štampfer (V), Lakoše- 
Ijac. / Trener: Kristina Miličič.
Ptuj je gostil drugo tekmo finala 2. 
SEL. Tudi na drugem srečanju so bili 
Ptujčani boljši od Izolanov, 6:1 je bilo 
ob koncu srečanja, ki si ga je ogledalo 
preko 600 gledalcev, ki so uživali v do
bri igri domače zasedbe, medtem ko 
gostje brez Lakoseljca in Vujiča niso 
bili sposobni morebitnega preseneče
nja. Tekma se je začela s himno, med 
polčasom so se predstavili tudi mladi 
upi.
Gostje odločneje, domači v krču 
Domačini so začeli tekmo v postavi 
brata Kupčič, Hebar, Emeršič, Trop, 
gostje pa v zasedbi Janjič, Hrvatin, 
Matelič, Novak, Rupnik. V domači vr
sti je bilo čutiti rahlo napetost, med
tem ko oslabljeni Izolani, bilo jih je

le osem, niso imeli kaj izgubiti, svojo 
priložnost so zapravili že na domačem 
parketu.
V 3. minuti sta izvrstno akcijo izvedla 
Hrvatin in Novak. Prvi je prejel žogo 
na sredini, s petko je zaposlil Nova
ka v naletu na desnem boku, slednji 
je meril, a zadel zunanji del Tropovih 
vrat. Igra se je razživela, v naslednjem 
napadu je bil Emeršič v gostujočem 
šestercu, ob stiku z igralcem Izole 
je padel, sodniški piščalki sta ostali 
nemi. V 4. minuti je bil dvakrat pri 
strelu domači igralec Hebar, ki je meril 
z desne strani. V naslednjem napadu 
sta dobro kombinirala prav Hebar in 
Kupčič Senior, a je bila izolska obram
ba na pravem mestu. Belšak je lepo 
prodrl po levi strani, a je hotel preveč, 
prej bi moral streljati, gostujoči vrata 
Rupnik je bil na mestu, tako kot tudi 
ob poizkusu Boštjana Kupčiča. Oble
ganje gostujočih vrat se je nadaljevalo, 
a brez konkretnih zaključkov, med ka
terega ne moremo šteti strel Emeršiča 
z dvanajstih metrov. Od daleč je dva
krat meril tudi Sašo Kupčič, ki je bil 
svoj čas mladi reprezentant.
Po osmih minutah prevlada Ptuja 
Prvo pravo priložnost so Ptujčani za- 
streljali v 8. minuti, ko so najprej na 
sredini ukradli žogo, po podaji pa je 
meril Lovrenčič, Rupnik pa je bil spet 
na mestu. V 10. minuti smo videli 
tudi prvi rumeni karton. Upravičeno, 
bi lahko rekli. Boštjan Kupčič je bil 
v prodoru, zrušil pa ga je Hrvatin. V 
11. minuti so domači navijači skočili 
na noge, z lepim zadetkom jih je ra
zveselil Boštjan Kupčič. V 12. minuti 
je bil domači vratar Rupnik primoran

podreti Belšaka, za to si je gostujoči 
vratar prislužil rumen karton. Domači 
so nadaljevali z ofenzivo, izjemno ak
cijo pa je z zadetkom v desni spodnji 
kot vrat zaključil Emeršič, tekla je 12. 
minuta. V naslednji minuti je Rupnik 
z zadnjimi močmi in desno nogo ubra
nil strel Boštjana Kupčiča.
Kupčič pokopal Izolane 
V 15. minuti so do sape prišli gostje, 
po samostojnem prodoru je dobro me
ril Matelič, Trop pa je njegov poizkusil 
poslal v kot, za njim pa je bil pri stre
lu še Mirkovič. Kupčič pa je do konca 
polčasa zadel za 3:0 (18. minuta). Izo
la je malce bolj podjetno začela drugi 
del, a je njihove upe na morebiten pre
obrat v kali zatrl najboljši domači igra-

P0GLED S STRANI

Bela jadra pred Izolo so že tradicional
ni okras in pa napoved toplejših časov. 
Vendar pa nekaj zimskih športov še 
deluje in tako nam je končno uspelo 
premagati naše južne sosede. Hokejska 
zmaga morda ne pomeni isto kot nogo
metna, je pa zmaga. Poraz bi bil v teh 
časih zelo neprijeten, predvsem zaradi 
»naših«, kateri nastopajo za sosede. 
Prazniki so sicer nekoliko oklestili do
mačo rokometno sceno, zato pa je bilo 
med tednom veliko bolj napeto. Roko
metno prvenstvo je po zadnjem kolu 
ponovno v novi dimenziji. V ospredju 
pa ponovno ekipa Slovana, katera je 
premagala Celjane in jih tako dokon
čno oddaljila od državnega naslova. 
Tako postajajo Slovanovci pravi hit 
in pelin za velike. Zakaj se niso tako 
obnašali že v rednem delu prvenstva? 
Verjetno je šele sedaj nekdo odprl moš
njo? Ekipa Cimosa se je po ljubljanskih 
opeklinah le pobrala in doma suvereno 
premagala Trebanjce. Kiksov si avto
mobilisti ne morejo več privoščiti. Mor
da pa bo prvenstvo »rešila« poškodba 
Čupiča, najboljšega velenjskega igral-

lec Boštjan Kupčič, ki je v 24. minuti 
dosegel 4. zadetek za domače Kuren
te, ki so začeli s slavjem, v prihodnji 
sezoni se bo na Ptuju igrala 1. SEL. 
Izolani s častnim zadetkom 
“Prva liga, ole, prva liga, ole,” je odme
valo s tribun, lan Emeršič pa je poskr
bel za še dodatno dozo veselja, ko je v 
32. minuti povišal na 5:0! Ko so gostje 
dosegli časten zadetek (5:1 - Marko 
Janjič - 34. minuta), se je pokvaril 
semafor, do konca se je meril čas pri 
zapisnikarski mizi. Do konca srečanja 
je Emeršič še stresel okvir vrat, Viljem 
Lovrenčič pa je minuto pred koncem 
postavil končni rezultat-6:1 Ptuj pa je 
zasluženo prvak 2. SPL, saj je v celi se
zoni izgubil eno samo srečanje, Izola 
bo svojo priložnost iskala v play outu 
1. SEL.

Namizni tenis

Od petka do ponedeljka je v Linzu po
tekal tradicionalni velikonočni turnir 
za mlajše kategorije. V kategoriji do 10 
let sta v ekipnem delu Erik Paulin in 
Matej Germek osvojila enajsto mesto. 
Erik Paulin je v posameznem delu za 
med osem najboljših premagal Pace 
Leonarda iz Italije 3:1, za uvrstitev 
med štiri najboljše pa je 0:3 izgubil 
proti Čehu Tomasu Polanskemu, ki je 
bil tudi zmagovalec turnirja.
Matej Germek se ni uvrstil v final
ni del turnirja, je pa dosegel 5. do 8. 
mesto v tolažilnem delu turnirja med 
tekmovalci, ki v kvalifikacijskih sku
pinah niso osvojili prvega ali drugega 
mesta.

ca. Velenjski ekipi se slabe stvari samo 
kopičijo in težko bodo vzdržali na treh 
frontah. Sobotno finale slovenskega 
pokala bo tako potekalo v znamenju 
Kopra in Celja. Celjani bi z osvojitvijo 
pokala le nekoliko ublažili prosti pad 
in tudi sezono. Kljub vsemu pa se prav 
Celjanom obeta največ sprememb v 
novi sezoni, saj je svoj odhod napove
dalo veliko igralcev. In tako ob vseh teh 
novicah nekako pozabljamo na mlajše 
igralce in igralke. Na njih naj bi gradili 
bodočnost, žal pa tudi taki uspehi kot 
so uvrstitev na evropsko prvenstvo 
gredo skoraj neopazno mimo nas. Slo
venski mladinci so to dokazali z zma
gami nad svetovnimi ekipami, enako 
so dosegle tudi mladinke. Vprašanje 
je ali bo to dovolj za domačo uveljavi
tev? V preteklosti je že bilo nekaj takih 
generacij, žal pa so afirmacijo doživeli 
v tujih klubih. Pri nas pa kot, da klubi 
nimajo potrpljenja in igralci in igralke 
se po poti izgubijo. Morda pa bo čas re
cesije le dal priložnost tudi za domačo 
afirmacijo.
Izolski rokomet je praznike preživel 
praznično. Oboji so svoje že dosegli in 
samo čakajo na konec prvenstva.Tako 
se delo v bistvu seli sedaj iz igrišča v 
klubske pisarne, pred vrati je novo pr
venstvo.
Športni utrip pa vedno bolj zaznamuje 
rekreativci in glavni je tenis. Zanimivo 
je na igriščih, vendar pa je glavnina do- 
ganj po tekmah, ko se analizirajo vse 
točke in udarci. Prijetno s koristnim ra
zlagajo udeleženci in prav je tako,
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Jadranje

Izola Spring Cup uspešno končan
Navkljub kilavim vetrovnim obetom, 
sta se tudi v nedeljo, zadnji dan izol
skega Spring Cup-a, dva regatna od
bora spravila na morje, tako da so pri
reditelji skupaj s tekmovalci na morju 
čakali na pravšnje pogoje za jadranje. 
Na regatnem polju, kjer so tekmovali 
razredi 420, laser standard, so uspeli 
pod streho spraviti celoten program 
devetih preizkušenj v razredu laser 
4.7 pa eno manj.
V razredu laser standard, katerega po 
dosedanjih napovedih zapušča Bur- 
jin olimpijec Vasilij, ki je te dni vodil 
klubske tekmovalke in tekmovalce kot 
trener, je na najvišjo stopničko stopil 
njegov morebitni naslednik, Nik Ple- 
tikos (Burja), ki si je v devetih jadra
njih nabral devet točk prednosti pred 
tekmecem iz Barkovelj, Pietrom Cerni- 
jem in deset pred koprskim tekmecem 
Markom Sekardijem (Jadro). Burja 
je slavila tudi na polju tekmovalk in 
tekmovalcev v razredu laser 4.7, v 
katerem sta v skupni in dekliški raz
vrstitvi slavili Kirn Pletikos ter Urška 
Košir (obe Burja), tretji pa je regato v 
Izoli končal Turek Kabakcioglu. Med 
slovenskimi fanti pa je bil najhitrejši 
Simon Laganis (Olimpie), ki je 22. Izo
la Spring Cup končal na skupnem 4. 
mestu. Med 56 tekmovaci je bil trinaj
sti Klas Kaligarič (Olimpie), štirinajsti 
pa Tim Podlogar iz Burje.
V razredu 420, ki ga v Sloveniji ne goji
mo, a je v Izoli že nekaj let v programu 
na željo tujih jadralnih zvez, je slavila 
Avstrijska posadka Vadlau-Rudi, 
Medtem pa so na zahodneje postavlje
nem polju za razrede 470, laser radi
ai za ženske in isti razred za moške, 
imeli nekoliko slabše pogoje in uspeli 
opraviti le še sedmi plov. Veliko po
novljenih štartov, zaradi nasprotujoče
ga morskega toka in vetra, ki je krepko 
mešal štrene tekmovalcem kot regat
nemu odboru, je skrajšalo program na 
sedem končanih preizkušenj.
Tako sta po sedmih jadranjih v razredu 
470 slavila sesljanska tekmovalca iz ja
dralnega kluba Cupa, Košuta-Farneti, 
druga sta bila domačina Mitja Miku
lin in Sebastjan Prinčič, tretja sta bila 
Madžara Szigethi-Joo, šesta pa Ren 
Kaligarič in Nejc Dolinšek iz Olimpi
ca. V konkurenci ženskih posadk sta 
si najvišjo stopničko prijadrali Tina 
Mrak in Veronika Macarol (Pirat) pred 
sesljansko posadko Komatar-Carraro 
in Madžarkama Karascony-Laidl. V 
olimpijskem razredu laser radiai za 
ženske je bila najboljša tekmovalka iz 
Milj, Elisabetta Macchini, pred Avstri
jko Katharino Roeggia in Indijko Ro- 
hinj Rau. Najhitrejša med Slovenkami 
je bila Maruša Kraševac (ŠJK), ki je 
končala na četrtem mestu.
V moški konkurenci razreda laser 
radiai je na najvišjo stopničko stopil 
češki jadralec Viktor Teply, le 4 točke 
zaostanka si je v sedmih preizkušnjah 
nabral Matej Valič (Jadro), tretji pa je 
bil belgijski tekmovalec Sam Vandor- 
mael.

Velikonočna regata v JK Pirat Porto
rož 2009 uspešno zaključena
Portorož, 12. april 2009: Velikonočna 
regata 2009 za razred optimist, v or
ganizaciji JK Pirat iz Portoroža, ki je 
potekala v Portoroškem zalivu, je po 
treh dneh končana. Organizatorji so 
v sončnih pomladnih dneh izpeljali 7 
plovov.
V Portorožu se je zbralo 368 mladih 
jadralcev v razredu optimist in, oce
njeno, vsaj še enkrat toliko spremlje
valcev, trenerjev in staršev. Organi
zator JK Pirat je postregel z odlično 
organizacijo, poskrbel pa je tudi za 
ugodno vreme.
Vremenski pogoji so bili v vseh treh 
dneh zares ugodni s čudovitim sonč
nim vremenom in skoraj konstantnim 
maestralom jakosti od 3 do 7 vozlov. 
Regatni odbor je imel sicer nekaj dela 
s prestavljanjem regatnega polja, ko se 
je smer vetra malenkostno spreminja
la, vendar to ni motilo izpeljave štar
tov in zaključek sedmih plovov.
V JK Pirat so za mlade jadralce pripra
vili tudi spremljajoče dejavnosti, ki 
so popestrile dogajanje na kopnem in 
otrokom krajšale čas. Zabavali so jih 
z animacijskimi programi, potekala 
pa je tudi ustvarjalna delavnica, kjer 
so se mladi jadralci izražali v risanju 
motivov, povezanih z morjem in Veli
ko nočjo. Ob pokalih za najboljše pa 
so pripravili tudi žrebanje, kjer so bile 
izžrebane nagrade, z glavno nagrado 
jadrnico optimist, ki jo je dobil srečni 
Francesco Barberis iz Italije.
Letos je bila Velikonočna regata tudi 
tekmovalno uspešna za Slovence, saj 
je z osvojenimi petimi prvimi mesti 
v sedmih plovih prepričljivo zmagal 
Maks Vrščaj iz WSC Črnomelj, dru
go mesto je zasedel Peter Janežič iz 
JK Burja Izola, tretje pa je osvojil Žan 
Luka Zelko iz Štajerskega jadralnega 
kluba. Na peto mesto se je uvrstil še 
Maksov mlajši brat, Toni Vrščaj in na 
trinajsto domačin iz JK Pirat Dylan 
Tidd. Celotni rezultati so objavljeni 
na spletni strani JK Pirat www.klub- 
pirat.si
V JK Pirat so z letošnjo regato zelo za
dovoljni. Organizacija regate, ki so jo 
praktično pričeli zadnji dan lanske Ve
likonočne regate in jo v zadnjih mese
cih dokončali, se je izkazala za izred
no uspešno. V organizacijo in delo na 
regati, na morju in na kopnem, je bilo 
vpeto več kot 60 prostovoljcev, 18 plo
vil, 9 članov mednarodne žirije, spon
zorji in ogromno dobre volje.
Po podelitvi pokalov najboljšim in žre
banju, so organizatorji gostom zažele
li srečno pot domov, prostovoljci iz JK 
Pirat pa sedli k načrtovanju naslednje, 
še bolj zanimive in uspešne Veliko
nočne regate 2010.
Glede na dogajanje z enostransko 
odpovedjo Občine Piran od 90 letne 
pogodbe o ureditvi premoženjsko 
pravnih odnosov, si v JK Pirat želijo, 
da bi se spor rešil v dobro jadranja in 
bi lahko nemoteno vzgajali mlade ja
dralce ter organizirali regate, kot je Ve
likonočna, ki pomembno prispevajo k 
turističnemu utripu v občini Piran.
JK Pirat

Drugi turnir državnega prvenstva je 
bil tudi tokrat za »kitovce« uspešen, 
nekateri so si priborili dobra izhodišč
na mesta za finalni turnir.
V soboto, dne 04.04.2009, se je v Or
možu, v organizaciji Kickboxing zveze 
Slovenije, odvijal 2. turnir v disciplini 
semi in light contact. Tokrat je na 
turnirju sodelovalo 19 klubov z 225 
tekmovalci, med katerimi so bili tudi 
člani izolskega kluba borilnih veščin 
KiT.
V semi contactu, v najmlajši kategori
ji do 135 cm, je tretje mesto dosegel 
Sebastijan LAZAR, drugi predstavnik 
Rene RISTOVSKI, pa je bil za točko 
prekratek in osvojil 5. mesto.
Kot je bilo že po prvem turnirju pri
čakovati, je Čazim AGUŠI v kategoriji 
kadetov do 165 cm, tokrat prepričljivo 
premagal svoje nasprotnike in osvojil 
1. mesto. K skupnemu uspehu v tej 
kategoriji, je prispeval z osvojenim 3. 
mestom še Anže ZAJC. Tokrat preboj 
med nosilce medalj ni uspel Nerminu 
AL1BABIČU, ki je pristal na 5. mestu.
K zmagi iz 1. turnirja, v kategoriji ka
detov nad 165 cm, je Jaka HUDALES 
tokrat dodal še eno 1. mesto in si tako

že pred finalnim turnirjem zagotovil 
naslov državnega prvaka. V mladinski 
kategoriji do 63 kg, je klonil šele v fi
nalnem delu in tako osvojil 2. mesto, 
v isti kategoriji se je na stopničko niže 
uvrstil Andrej ŠKERGAT. Omenjene
mu pa je uspel preboj v disciplini li
ght contact, kjer se je uvrstil v finalni 
del tekmovanja ter osvojil 1. mesto. 
Tokrat svojega dne ni imel Alex ČE- 
HIČ, kateri je nastopil v mladinski 
kategoriji do 69 kg, v disciplini semi 
contact. Omenjeni je žal podlegel pri
tiskom in se tako ni uvrstil v nadalje
vanje tekmovanja. Svoj prvi debi, je 
tokrat imel v kategoriji do 79 kg Petja 
BLAŽIČ. Veliko volje, vendar zmaga 
nasprotnik.
V članski kategoriji, do 63 kg, je nasto
pil Dušan LAMUT. V semi contactu je 
osvojil 1. mesto, dočim je v light con
tactu pristal na 2. mestu. V kategoriji 
do 85 kg, je imel po daljši odsotnosti, 
svoj ponovni nastop Janez OHNJEC. 
Borba je bila po njegovem vodstvu 
zaradi poškodbe prekinjena, tako da 
se je moral zadovoljiti s 3. mestom. 
Kot zadnji je nastopil še težkaš Raniš 
SMAJLOVIČ, kateri je v semi contactu 
osvojil 2. mesto. V svojem drugem na
stopu, v disciplini light contactu do 94 
kg, pa se je tokrat okitil s 1. mestom.

Pridružite se uspešnim !
Če vas zanima študij na daljavo na Visoki poslovni šoli DOBA v 
Mariboru, pridite na informativni dan, ki bo na Ljudski univerzi 
Koper v četrtek, 16. aprila 2009, in sicer:
- za višješolska strokovna programa:
Ekonomist in Poslovni sekretar ob 16.30,
- za visokošolske strokovne programe:
Poslovanje, Poslovna administracija in Marketing ob 17.30.
Če takrat ne utegnete, lahko o tem dobite informacije pri:
Tamari Kavs - 05/ 612 80 06 ali tamara.kavs@lu-koper.si in na 
www.doba.si.
Naslednji informativni dan bo 14. maja 2009.

The Club Belvedere Izola 
petek, 17.4.09 ob 22.30

FRANCO & MAD MAX UVE
Akustični Rock & Roli - Rock - Pop ŽUR!

Priljubljeni obalni glasbenik FRANCO se je končno odločil spet 
prijeti za kitaro in nam podariti večer plesa, žura in dobre gla
sbe. Mnogi se ga spomnemo iz dua FRANKO in SEKSUALNA 

PARADIGMA, tokrat pa ga bo na kitari in vokalu spremljal MAD 
MAX oz Maxim, frontman skupine Pudding Fields.

Po večmesečnih pripravah bomo lahko v petek priče njunemu 
premiernemu nastopu!

Vstop prost.
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Sejem starin je pozabil 
na ulice starega mesta
Tako pravijo trgovci in obrtniki ter najemniki ateljejev v Ljubljanski in Koprski ulici, ki so v soboto 
dopoldne, medtem ko seje na Kampu in v parku Pietro Coppo trlo ljudi, dobesedno samevali, saj so se 
sobotni obiskovalci pač zadržali na sejmu, ki je bil le korak, a povsem dovolj, odaljen od njihovih ulic.

Sejem starin, posebej pa velikonočni, 
ki je ime dobil po kortežanskem kul
turnem društvu (ali pa je bilo obratno)
Usake Ščiat (vsega po malem), ima 
svoje mesto v turistični ponudbi izolske 
občine. Glavnemu organizatorju, zbira
telju in starinarju Janezu Janežiču, ter 
rednemu sodelavcu, Jožetu Černeliču 
, ki sejem organizirata pod streho tu
rističnega združenja, je treba priznati, 
da so izolski sejem pripeljali med naj
večje tovrstne sejme v regiji.

In čeprav je bil tudi velikonočni 
sejem dokaj dobro obiskan, saj je 
prišlo kar 250 prodajalcev in zares 
veliko obiskovalcev pa je vendarle 
slišati tudi kakšno pripombo. Za
gotovo je sejem, po nekaj selitvah, Letos je bilo tudi čutiti, da je
zdaj dobil najbolj celovito podo- spremljevalni program nekoliko
bo, toda hkrati se je tudi oddaljil skromnejši kot na začetku, kar je
od ulic starega mesta. Trgovci, verjetno posledica skromnih sred-
umetniki in gostinci v mestu, po- štev, ki so jih imeli na voljo orga-
sebej pa na Manziolijevem trgu, nizatorji. Nekateri so pogrešali
v Ljubljanski in Koprski ulici zdaj nastopajoče, drugi vodiča, tretji
ugotavljajo, da jim sejem pravza- pa bi imeli kar zgibanko s sezna-
prav odpelje stranke iz mesta. In mom prodajalcev. Ampak za malo
čeprav je res, da sami naredijo bolj denarja se dobi malo muzike in
malo za to, da bi ljudi privabili do gotovo se bo morala Občina Izo-
lokalov, trgovin ali ateljejev, je la, če želi nadaljevati s sejmom, z
tudi res, da njim, tako umeščena glavnim organizatorjem dogovori-
prireditev prej škoduje kot koristi, ti o trajnejši obliki sodelovanja.

Za domačnost tokratnega sejma 
so poskrbeli otroci in vzgojitelji 
DPM oziroma Zvezdic, ki so v pa- 
vilijonu barvali pirhe, Cetoranke 
so razstavile in prodale pince in 
še nekaj dobrot, svoje izdelke so 
prodajali tudi otroci iz OŠ Vojke 
Smuč, Srečko Gombač pa je pred
stavljal in prodajal domače magič
ne napitke.
Seveda tudi tokrat ni manjkal kon
tejner z razstavo starih fotografij 
našega mesta in priložnostnih 
znamk ter pečatov, ki jo je, v sode
lovanju z ravnateljico MKI, Marino 
Hrs, pripravil neumorni filatelist 
in zbiratelj Gorazd Budal, (ur)

Na Nožedu kuzmuva na Maliji otava
Velikonočni prazniki so bili tudi na izolskem podeželju dokaj razgibani s kar nekaj prireditvami, 
med katerimi je od ponedeljka odprta razstava slik Stojana Rutarja v cerkvici sv. Jakoba na 
Šaredu, v nedeljo pa bodo na Maliji odprli razstavo velikonočnih simbolov.
Veliki noči sledijo dnevi sprosti
tve ...
.... a ne tako, kot je bila na veliko 
noč zaprta cesta med Šaredom 
in Kortami, v, za naše ljudi tako 
pomembnih urah. Dobro bi bilo, 
da bi se organizatorji prireditev 
med seboj dogovarjali in zani
mali za navade domačinov, da 
ne bi prihajalo do takšnih nes
porazumov.

Povejmo po kortežansko
Kortežanski govor ima kar ne
kaj starih besed - tudi za svoje 
praznike in seveda jedi, družin
ske člane, uporabne predmete 
(v’z’m, nakTda, sekrva, škrgal- 
ca-škrg’dela).
In, tako so se na Nožedu na ve
likonočni ponedeljek vsaj spo
mnili na svojo kuzmuvo (veliko
nočni ponedeljek, ki spada še k

veliki noči, torej k v’zmu). Osem 
dni po veliki noči, na belo nede
ljo, pa praznujejo Malijčani svo
jo otavo. Včasih se je predvsem 
plesalo. Danes, ko imamo na 
podeželju tudi drugačne prire
ditve, bomo v čast obeh prazni
kov, odprli razstavo velikonoč
nih simbolov in sicer.

• velikonočne 
voščilnice (upo
dobitve umetni
kov od 13. do 21. 
stoletja, sloven
ske pisanice in 
zasebne stvari
tve),
• umetniške fo
tografije in slike,
• istrska ročna 
dela.
Prireditev bo 
obogatil kulturni 
program s poezi

jo domačih pesnikov in z nasto
pom učencev kitaristov glasbene 
šole.
Pridite!
Obenem si boste na Sv. Jakobu 
(Šjaku) lahko ogledali stvari
tve slikarja Stojan Rutarja, ki je
pred leti slikal na kortežanskih 
ex-temporih.

Oreste je zadovoljen
Kip Oreste Dequela z naslovom 
solidarnost je z ureditvijo parka 
“88 dreves za Tita” samo še pri
dobil na vrednosti. Skozi park 
zdaj vodi asfaltirana pot, drevesa 
so obrezana in trava pokošena. 
Park pri pokopališču je zdaj res 
lep vhod v naše mesto in nasploh 
je ta del Izole kar primerno ure
jen, z izjemo starih avtomobilov 
oziroma njihovih ostankov, ki se 
nabirajo ob bencinski črpalki in 
servisu. Ko bo pokopališče dobi
lo še ograjo pa bo sploh lepo.
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Četrtek, IG.april 2009
Mestna knjižnica Izola - ob 18.30 

in Borza znanja Izola vabita na predstavitev

BACHOVE CVETNE TERAPIJE
in PLESA V KROGU NA TEMO BACHOVIH CVETOV z Ireno Roglič Kononenko 

Kino Odeon
Ob 18.30: DVOM - Režija in scenarij: John Patrick Shanley 
Ob 20.30: STO ŽEBLJEV - Režija in scenarij: Ermanno Olmi

Petek, 17.april 2009
Palača Manzioli Izola - ob 20.00

ethnoinsula 2009 Hommage a Fabrizio De Andrea
MASSIMO BUBOLA

Pretorska palača Koper
Vljudno vabljeni na otvoritev razstave 
v četrtek 16. aprila ob 20. uri

“P0TPURI DUHA DRUGIČ” 
MARTINA ŽERJAL
Galerija Salsaverde / KUD Salsaverde - Kulturno umetniško društvo Salaverde

Bine Skrt 17. april-08. maj 2009
V galeriji Salsaverde se v petek 17. aprila 2009 ob 20. uri I 
odpira razstava diplomiranega slikarja in risarja Bineta Skr-1 
ta. Na razstavi, ki bo na ogled do 08. maja, bodo razstavlje
na predvsem dela, ki jih je avtor ustvaril v zadnjem obdo-1 
bju. Na otvoritvi bo avtorja predstavil Gorela Darjan.

Kino Odeon
Ob 18.30: DVOM - Režija in scenarij: John Patrick Shanley 

Ob 20.30 STO ŽEBLJEV - Režija in scenarij: Ermanno Olmi

Sobota, IS.april 2009
Kulturni dom Izola - ob 20.00

na pomladni koncert

OBALNI KOMORNI ORKESTER
Koncert je posvečen krstni izvedbi skladbe izolskega skladatelja Gala HARTMANA 
in Haydnovemu letu ob 200-letnici njegove smrti. Solistki : Breda Hartman, oboa, 
Karmen Pečar, violončelo, dirigent : Alelsandar Spasič
Vstopnina. v predprodaji 8 EUR, na dan koncerta 10 EUR rezrvacija, prodaja vstopnic : galerija ALGA, kristanovtrg 3 od 
10.00 do 12.00 ter od 17.00 do 19.00; tel.: 05 641 84 39

Kino Odeon
Ob 18.30: STO ŽEBLJEV - Režija in scenarij: Ermanno Olmi 
Ob 20.30: DVOM - Režija in scenarij: John Patrick Shanley

Nedeua, 19.april 2009
Kino Odeon

Ob 18.30: DVOM - Režija in scenarij: John Patrick Shanley 
Ob 20.30: PREHOD - Transistion Režija in scenarij: Boris Palčič

Igrajo: Jure Ivanušič, Iva Krajnc, Anita Kravos, Matjaž Tribušon, Uroš Smolej Slikar Vlado ne more 
verjeti svojim očem, ko se na njegovi razstavi pojavi ženska, ki jo je prej videl le v sanjah. Travmatični 
večer se nadaljuje s krutim umorom, izginotjem dolgoletnega prijatelja Izidorja in bogato ponudbo 
preprodajalca umetniških del, ki mu Vlado sledi v Trst. Tam znova sreča fatalno Tanjo, ki mu pred
stavi skrivnostno organizacijo ZOM pod vodstvom zapeljive Rebecce. Usodni ljubezenski trikotnik 
Vlada vodi v psihološko past, kjer zarota in manipulacija hodita z roko v roki.___________________

Ponedeljek, 20.april 2009
Kino Odeon

Ob 18.30: DVOM - Režija in scenarij: John Patrick Shanley 
Ob 20.30: PREHOD - Režija in scenarij: Boris Palčič

Torek, 21.april 2009
Kino Odeon

Ob 18.30: DVOM - Režija in scenarij: John Patrick Shanley 
Ob 20.30: PREHOD - Transistion Režija in scenarij: Boris Palčič

Sreda, 22.april 200922
Kino Odeon

Retrospektiva filmov Alide Valli, 22. - 25.4.2009
Vsi filmi bodo samo tokrat in z izrednim dovoljenjem Ministrstva za kulturo RS prikazani v originalu 
brez slovenskih podnapisov! Organizacijo retrospektive ter prikazovanje kinotečnih filmov je omo
gočila italijanska unija iz Kopra.
Ob 18.30: Kako sem postala Alida Valli - Come diventai Alida Valli - dok. film 

Režija in scenarij: Pierpaolo De Mejo Igrajo: Alida Valli, Lina Wertmiiller, Piero Tosi, Giuseppe 
Rotunno, Carlo De Mejo, Pierpaolo De Mejo, Valentina Taddei, Maurizio Pulina.
Dokumentarni film o življenju in delu na filmu igralke Alide Valli, za katerega je napisal scenarij in ga 

režiral njen vnuk Pierpaolo de Mejo. GOST VEČERA JE REŽISER FILMA Pierpaolo De Mejo.
Ob 20.30: TISOČ LIR NA MESEC- Mille lire al mese - Drama 

Režija: Max Neufeld Igrajo: Alida Valli,Umberto Melnati, Osvaldo Valenti, Renato Cialente 
Magda je iznajdljiva zaročenka, ki se želi poročiti. Sama se odpravi na pot v Budimpešto, da bi tam 
uresničila svoj plan in sicer poiskati delo ljubljenemu Gabrielu. Dva ali trije pari na robu živčnega zlo
ma, moški, ki si zamenjajo poklice in vloge, vrsta bolj ali manj presenetljivih nadrealističnih gagov, ki 
vodijo do uresničitve sanj o ljubezni in delu.______________________________ _______________

Četrtek, 23.april 2009
Kino Odeon

Ob 18.30: NIČ NOVEGA NOCOJ - Stasera niente di nuovo - romantična drama 
Režija: Mario Mattoli Igrajo: Carlo Ninchi, Alida Valli, Aldo Rubens, Achille Majeroni 
Režiser Mario Mattoli nam pripoveduje o odrešilni ljubezni dveh poražencev, moškega in ženske, 
ki imata za seboj vrsto umazanih zgodb. To sta Cesare, izvrsten novinar, ki se utaplja v alkoholu in 
Maria, pevka, ki je padla v kremplje izkoriščevalca in v mrežo prostitucije. Njuna zgodba se začne, 
ko se srečata na policijski postaji.
Ob 20.30: MU PAČ NI DO TEBE- He’s Just Not That Into You Režija: Ken Kwapis 

Igrajo: Jennifer Aniston, Ben Affleck, Scarlett Johansson, Drew Barrymore Prepoznavanje ljubezen
skih znakov je vse prej kot lahka naloga. Gigi ima težave, ker obsesivno zmenkuje, a zmeraj ostane 
sama. Nato ji Alex, vodja lokala v katerega je Gigi prišla zalezovati njegovega nezainteresiranega 
prijatelja, razloži kako moški dejansko delujejo in kako bo lahko izvedela ali jim ni do nje.

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOtA, tel. 05 / 641 53 03

Vabimo vas na ogled razstave

JANA OMERSA KRIŽAJ 
AKVARELI

Sončila dvorana Giordano Bruno, Izola (podstopniščemcerkveSv.Mavra)

Vabimo vas na ogled razstave

Gorana Mitroviča in 
Žarka Drinčiča

m**-

Razstava bo na ogled do 30.4.2009, vsak ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 19.00.1

Galerija Alga / Kristanov trgi

»Voda v grlu«
Razstava akvarelov

ALJOŠE KRIŽ
Manziolijeva palača

Ferrucio Delise - Il porto di Isola.
Razstava dokumentov, predstavljenih v publikaciji založbe II Mandrachio.

Galerija Duka Piran
razstava akademske slikarke LnFG UrSiC

kavama Caffè alle porte
razstavlja ARS KclStelÌC AnnV svoje slikarske mozaike. 
Tematika, od gradov do morja. Mozaiki so izdelani iz avtohtonega istrskega kamna in marmorja.

Galerija Krajcar
Razstava slik Giulie! RUZZÌCFcI iz Parecaga

Cerkev svetega Jakoba na Šaredu
razstava slik IVANA STOJANA RUTARJA
Razstava bo odprta do nedelje, 10.5.2009. Ogledi bodo možni ob sobotah in 
nedeljah med 15. in 17, uro. Prisrčno vabljeni!___________________________

Vabljeni na delavnico KAKO PRIDEM V TA TRENUTEK
V sredo, Ž2.4.2009 ob 19.00 bomo ponovno preživeli prijeten večer z g. Još
kom Cesarjem v čitalnici Mestne knjižnice Izola.
S teorijo in prakso nam bo posredoval svoje znanje. Tokratna tema bo bole
činsko jedro, oz. čas, ko živimo v žalosti, nesrečnih občutkih, depresiji, ko 
se sproža agresivnost do sebe in drugih. To bolečinsko jedro je telo z nega
tivnim nabojem, ni naš resnični jaz. Z ozaveščanjem tega poteka zdravljenje 
samega sebe. G. Cesar se že mnogo let ukvarja z mejnimi znanji in si je s po
močjo svojega znanja odpravil že marsikatero zdravstveno težavo. Na delav
nici bo predstavil svoje izkušnje tudi g.Igor (Oleg) Križanovskij, pisatelj, ki 
je bil dolga leta učitelj gospodu Cesarju. Tokrat bo govoril o »sreči kar tako«. 
Prisrčno vabljeni vsi, ki ne želite živeti v preteklosti in se ne želite obreme
njevati s prihodnostjo. Enostavno rečeno želite živeti v polni meri zdravja.

Prostovoljni prispevek je zaželen le, če vam je bilo predavanje všeč.
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Alida Valli je bila za Orsona Welsa 
najbolj seksi bitje kar jih je videl
Skoraj natanko pred tremi leti je v starosti 85 let umrla italijanska filmska igralka Alida Valli, po rodu 
Puležanka in po statusu baronesa. Njen ded je bil baron Luigi Altenburger, njena mati Silvija Oberecker 
della Martina je bila hči Obrekarjevih iz Ljubljane. Doktorirala je na rimski univerzi in prejela naziv viteza 
umetnosti Francije in viteza italijanske republike. V Izolskem kinu bomo videli štiri njene filme.
Od srede do sobote prihodnjega tedna 
bo v kinu Odeon filmska revija organi
zirana v čast istrske igralke Alide Valli.
Na sporedu bodo 4 filmi v katerih je 
igrala nepozabna italijanska in Istrska 
igralka, ki je svetovno slavo zagotovo 
dosegla s filmom Tretji človek.

Na reviji v izolskem kinu bodo na 
ogled filmi: Mille lire al mese (Ita
lija, 1939), Stasera niente di nuovo 
(Italija, 1942), Senso (Italija, 1954) 
in L’inverno ti fara’ tornare (Fran
cija, Italija, 1961).
Alida Valli je umrla pred tremi leti v 
Rimu, poleg vloge v omenjenem fil
mu Carola Reeda iz leta 1949 pa je 
igralka nase opozorila tudi v filmu 
Alfreda Hitchcocka Primer Paradin 
leta 1947, v svoji dolgoletni karieri 
pa je sodelovala tudi s številnimi ita
lijanskimi režiserji. V Pulju rojeno 
hči avstrijskega novinarja Alida Ma
ria Laura von Altenburga je bilo na 
filsmkih platnih prvič mogoče vide
ti, ko je bila stara 15 let, kasneje pa 
je nastopila v več kot sto vlogah. Ob snemanju filma Tretji človek (z leve): Frank Sinatra, Alida Valli in Orson Wales.

Prihaja umetnik, ki ve, 
kje se je izgubil Andrea
V sklopu festivala Ethnoinsula 2009 bo v petek, v Manziolijevi palači, nastopil kantavtor Massimo 
Bubola, izredno spoštovan in cenjen italijanski tekstopisec, avtor in izvajalec, ki je vrsto let sodelo
val s Fabriziom de Adre’ in ga zagotovo najbolj poznamo po pesmi Andrea (s’e perso).
ETHNOINSULA 2009
Hommage a Fabrizio De Andre’
MASSIMO BUBOLA
Massimo Bubola - vokal, akustična in
električna kitara, orglice
Enrico Mantovani dobro, banjo, kitara
Erika Ardemagni spremljevalni vokal

V italijanski kantavtorski glasbi je 
Massimo Bubola aktiven od sredi
ne 70-ih let. Gre za glasbenika, s 
katerim je Fabrizio de Andre’ naj
več komponiral (21 pesmi) in tudi 
najdlje sodeloval: njuna skupna 
pot je trajala kar trinajst let. Prav 
spoštovanje do prijatelja Fabrizia 
je botrovalo odločitvi, da preminu
lemu umetniku ob deseti obletnici 
smrti posveti novo tekstualno in 
glasbeno priredbo njunih skladb. 
Ljubiteljem italijanske avtorske 
glasbe je Bubola s tem podaril 
zgoščenko globokih in pristnih

zvokov, s katerimi se je sprehodil 
skozi nekdanje pesmi s filološkim 
pristopom, ki je zaznamoval v 
njunih skupnih časih porajajočo 
se poezijo italijanskega rocka in ki 
jo je Bubola v teh tridesetih letih 
razvijal naprej.

Večino teh pesmi je Massimo Bu
bola napisal med svojim 22. in 
27. letom starosti, tokrat pa nam 
jih ponuja v spremenjeni podobi, 
na novo prirejene, z novimi inter
pretacijami in aranžmaji. Vse to 
z namenom, da nam danes - kot 
avtor in priča teh skladb - skoznje 
potrdi pot, prehojeno v svetu gla
sbe, svoje mesto v njem ter svojo 
pesniško in občečloveško intuitiv
nost, kar je odločilno zaznamova
lo generacije vse do danes.

Palača Manzioli,
Petek, 17. aprila 2009 
ob 20.00 uri
Organizator:
Italijanska samoupravna narodna sku
pnost Izola 
Pokrovitelji:
Občina Izola / Ministrstvo za kulturo RS

Četrtek, 16.april 2009, št. 804

Potem ko se je v nekaj manjših 
stranskih vlogah preizkusila v Holl- 
ywoodu, se je kmalu vrnila v Italijo, 
kjer je nastopila v filmih režiserjev, 
kot so Luchino Visconti, Bernardo 
Bertolucci in Michelangelo Anto
niom. Med njenimi pomembnejši
mi vlogami velja ometniti tudi film 
1900, kjer sta ji delala družbo še Ge
rard Depardieu in Robert De Niro. 
Zadnjič je v filmu nastopila leta 
2002, ko je posnela Semana Santa.

Organizator filmske retrospektive 
je Italijanska unija v sodelovanju 
z društvom Alpe Adria Cinema iz 
Trsta, delavnico Immagine Donna 
s Firenc, Art kinom Odeon, Sku
pnostjo Italijanov “Dante Alighi
eri” Izola, Skupnostjo Italijanov 
“Pasquale Besenghi degli Ughi” 
Izola in Italijansko samoupravno 
narodno skupnostjo Izola. Pobuda 
je nastala s sredstvi Ministrstva za 
zunanje zadeve Republike Italije, 
preko Italijanske unije, in Odbor- 
ništva za izobraževanje in kulturo 
Avtonomne dežele Furlanije Julij
ske krajine in Telecoma - Progetto 
Italia.
Revijo in veliko umetnico bodo na 
današnji tiskovni konferenci pred
stavili in o njej govorili: Maurizio 
Tremul, Predsednik izvršilnega od
bora Italijanske unije, Anna Maria 
Mori, novinarka, pisateljica in sno
valka projekta, Annamaria Perca- 
vassi, umetniški vodja Film Festival 
Trst in Darko Grad, direktor Centra 
za kulturo, šport in prireditve - Art 
kino Odeon Izola.

Nedelja, 19. april ob 19.( 
(ulturni dom Izola

I
,

Brkinske godbe 2000 
in

Pihalnega orkestra 
Izola
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Glasbeno kulinarični dvoboj s šparglji
Ob letošnjem Festivalu sparge, ki aprila poteka v Istri in na Krasu, v okvi
ru Društva za zdravo življenje iz Manžana, poleg kulinaričnih delavnic in 
srečanj prirejajo tudi kuharske dvoboje. Na njih se med seboj pomerita 
kuharja amaterja in pripravita vsak po tri jedi iz šparge. ■ ■ ■■■ ■
Na prvem sta ..prekrižala kuhalnice" domačinka Ondina Pečič in prilju
bljen istrski kantavtor Rudi Bučar. Pečičeva je pripravila špargljevo mine
štro, njoke iz šparge in špargljevo sladico. Rudi Bučar pa je spekel kruh s 
špargo, pripravil zanimiv namaz iz šparge in omako s špargo in škampi, 
s čimer je prelil domače rezance. Obiskovalci in navijači so jedi preizku
sili in jim dodali odlična vina, ki sodijo k tem jedem. Zanimivo pa je bilo 
tudi nadaljevanje večera, ko je Rudi kuhalnico zamenjal s kitaro in zaigral 
najprej v duetu s članom komisije, priznanim izolskim kirurgom Duiliom 
Perošo, pred leti kitaristom glasbene skupine Deseti brat, nato pa še ob 
spremljavi moža dvobojevalke Ondine, Staneta Pečiča, tako da se je špar- 
gljev kulinarični spektakel zavlekel skoraj do jutranjih ur. „Na dvoboj sem 
prišel naravnost iz snemanja novega videospota z Alyo. To kuhanje je res 
zanimiva izkušnja, ki sem jo vzel kot izziv in lahko priznam, da sem imel 
še več treme kot pred kakšnim nastopom," je po kuharski avanturi povedal 
simpatični Rudi, ki se je izkazal ne le kot odličen kitarist in pevec, temveč 
sedaj tudi kot kuhar. Kuharsko špargljeva dvoboja, v organizaciji Društva 
za zdravo življenje, bosta v aprilu še dva, kjer obljubljajo tako zanimive 
goste, kot tudi odlične recepte in jedi iz šparge. črt Butui

Nov kombi za Sožitje
Petek, 10. aprila je bil za društvo »Sožitje«, ki skrbi za osebe z motnjo v 
duševnem razvoju, velik dan. V salonu Trgo ABC jim je soproga pred
sednika države ga. Barbara Miklič Turk izročila ključ kombija Renault 
traile. Nakup kombija so omogočili donatorji: podjetje Finali Trading, 
ki ga vodi častni član društva g. Emil Grižon, mednarodno združenje 
žensk - SILA, Trgo ABC, Stavbenik in Hypo Group Alpe Adria.
Gospa Turk, ki pozna delo društva je poudarila, da osebam v društvu 
ne manjka ljubezni, volje in poguma, temveč sredstva za izpeljavo pro
gramov na področju izobraževanja, športnega in kulturnega udejstvo
vanja. Vidno ganjena je pohvalila delovanje društva in zaželela veliko 
uspehov tudi v prihodnosti.
Finančna sredstva, ki jih namenja država za delovanje društva so mini
malna, zato so tembolj veseli vseh donacij pridobljenih na ta način. 
Nov kombi, ki so ga varovanci sprejeli v svoje okrilje bo vsekakor pri
pomogel k večji realizaciji programov in s tem h kvalitetnejšemu živ
ljenju. Sonja Pavčič

400 let je minilo, odkar je Galileo Galilei prvič usmeril daljnogled na noč
no nebo ter odkril 4 velike Jupitrove satelite ter Saturnove obroče.

Astronomski krožek OŠ Livade Izola je v okviru Mednarodnega leta 
astronomije MLA2009 organiziral opazovanja z dvema refraktorski- 
ma teleskopoma.
V nedeljo, 5 aprila 2009. je potekalo opazovanje na carinskem po
molu v Izoli, kjer so mladi člani krožka Eva, Peter, Martin, Gaja, 
Ana in Gregor pokazali svojim profesorjem, prijateljem, znancem 
ter številnim mimoidočim lepe poglede na Mesec z vsemi njegovimi 
morji, gorami in kraterji. Odgovarjali so tudi na številna vprašanja o 
Luni, osončju in vesolju.
V torek, 7 aprila 2009 je bilo opazovanje organizirano na Glemu 
pri Kulturnem domu. Nebo je bilo bolj zaščiteno pred svetlobno 
onesnaženostjo in je bila zato vidljivost zelo dobra. Poleg meseca 
smo precej časa opazovali pla
net Saturn, ki je imel dober 
mesec po konjunkciji s Son
cem že dobro izražene obroče.
Identificirali smo tudi precej 
ozvezdij: Žirafo, Zmaja, Leva,
Orion, Veliki voz, Mali med
ved, Zimski trikotnik,... Pri 
usmeritvi teleskopa na daljno 
nebo pa so nas najbolj očarali 
Gostosevci - Plejade in kopica 
M42 - meč v Orionu.
Člani krožka so osnovno zna
nje iz astronomije osvojili lan
sko leto pri izbirnem predmetu Sonce, Luna, Zemlja pri profesorici 
matematike in fizike Suzani Pušnik, v letošnjem letu je pod njenim 
mentorstvom ta dejavnost organizirana v obliki krožka, ki ga vodi 
zunanji sodelavec Marcel Švab, UDIE.

Fotografija je avtorstvo mimoidočega sprehajalca g. Damirja 
(zvečer 5. 4. 2009)

• - 'j ~
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Staf je marsikaj, a tudi 
najnovejši izolski roman
In Bojan Humski je najnovejši izolski pisatelj, V naslednjih dneh bo namreč na police slovenskih knjigarn priletel roman, ki bo 
marsikomu dal misliti, a na dovolj duhovit način, da ne bi to postala duhomorna izkušnja. Kot pravi sam Bojan: “Pišem kot 
govorim!’’. In pogovor z avtorjem je vse prej kot dolgočasen trenutek brezciljnega kramljanja. Vse prej kot to.
Začenja se svetovni teden knjige, 
in tudi v lokalnem tedniku bomo 
eno stran posvetili literaturi. Pa ne 
zaradi tega svetovnega tedna, kje 
pa. Pač, čisto po naključju ravno 
v tem tednu izide prvenec Bojana 
Humskega, Staf, knjiga, ki se na 
svoj način osredotoči tudi na na
ključja.

Bojan je Izolan že skoraj dve de
setletji, pa čeprav ponosno svetu 
razkazuje svoj štajerski naglas, 
ki se ga drži kot pijanec plota. V 
mladih, mlajših letih je bil uspe
šen DJ, voditelj radijskih oddaj ter 
lastnik nekaj diskotek, danes je 
duhovnik verske skupnosti Sakra- 
ment prehoda, posebnost katere 
je iniciacija novih vernikov z ibo- 
gainom. Vmes je bil... jah no, na 
dnu, bi lahko povedali na preprost 
način. Sicer pa je ravno to tema 
tega avtobiografskega literarnega 
prvenca.

- Napisali ste prvenec. Že to je 
samo po sebi zanimiva zgodba. 
Kako se človek sploh odloči, da 
bo napisal knjigo? Je bila to pre
mišljena poteza?

- Kje pa. To je bilo seveda popolno 
naključje. Od prijateljice sem ne
kega dne dobil računalnik, ki ga ni 
več potrebovala, in ko sem ga do
bil, nisem vedel kaj bi z njim. Na 
internet še ni bil povezan, tako, da 
je edino, kar mi je še ostalo, bilo 
to, da se lotim tipkanja. In v na
slednjih treh dneh sem natipkal 
10% knjige.

- Pa povejmo nekaj besed o sami 
knjigi. Gre za avtobiografijo, 
kajne?

- Knjiga je čisto avtobiografska. In 
verjemite, ni lahko napisati knji
go, ki govori o tako delikatni temi, 
kot je droga, postavljeni v resnič
ni svet. Vse, ki so v knjigi dobili 
svoje mesto, sem najprej vprašal, 
če jih lahko omenim, oziroma, 
če jim moram spremeniti ime. 
Zanimivo je, da so se skoraj vsi 
strinjali, da bi nastopili v knjigi s 
pravim imenom. Sicer je res, da so 
večinoma to ljudje, ki so zdaj že 
dolgo let “čisti”, a vendarle me je 
to po svoje presenetilo. Tako, da 
kakšnih posebnih zamer ne pri
čakujem. Morda le od bivše žene, 
zato upam, da bo šla knjiga potiho 
mimo nje. Sicer pa tako ali tako ne 
bere knjig, zato neke hude nevar
nosti tukaj ni (smeh).

- Torej je v knjigi govora o vašem 
življenju z drogo.

- Res je, a je vseeno drugačna od 
ostalih podobnih. Veste, jaz ni
sem bil tisti tipičen drogeraš, ki je 
iskal drobiž za vsak šus. Ko sem 
bil mlad sem bil zelo uspešen po
djetnik, in tudi zato sem si lahko 
privoščil resnično drag “šport”. 
Niti z navadnim “sladkorčkom”, 
ki ga lahko dobiš na ulici nisem 
bil zadovoljen. Iskal sem resnično 
dobro, čisto robo. Torej je šlo za 
velik denar. Skratka, živeli smo na 
veliki nogi in vozili smo res drage 
avtomobile. In tudi, ko sem že vse 
zgubil, avtomobila še vedno ni
sem prodal. Celo tako daleč je za
deva prišla, da mi je morala mama 
tankati bencin v Mercedesa. Vse 
dokler si končno nisem tudi sam 
priznal, da sem postal klošar.

- Je zelo direktna, in nič ne mo
ralizira.

- Povedal sem to, kar sem imel za 
povedati. Tudi to, kako sem bil 
presran v času, ko sem tudi pre
prodajal mamila, zato, da bi pri
šel do svojega deleža. Nisem bil 
hladnokrven, kot marsikdo, ki ne 
pokaže najmanjšega vznemirje
nja niti, ko ima marico pred vrati. 
Mene je vsak nenavaden šum pre
strašil.

- Pa je notri tudi kak tak detajl, 
ki bi vam lahko škodil, predvsem 
s sodnega vidika?

- No, res sem opisal metode, kako 
smo si to robo podajali, tako da bi 
lahko, postala tudi obvezno čtivo 
tistim tam doli v Tacnu (smeh), pa 
čeprav mislim, da itak že vse vejo. 
Recimo temu, da je to lahko varo
valka zame, saj zdaj se resnično 
več ne morem vrniti v “stari” svet,

saj bi me takoj dobili. Celoten moj 
sistem sem tam opisal (smeh).

- Pa je bilo težko pisati tako oseb
no knjigo?

- Ni bilo pretirano težko, razen ob
dobja, ko sem bil poročen. Na to 
obdobje me veže mnogo žalostnih 
spominov in ravno ob podoživlja
nju teh, mi je bilo najtežje.

- Knjiga se začne z vzponom, 
nadaljuje s padcem, konča pa z 
vnovičnim vzponom, ki je tokrat 
povezan z ibogo.

- Ja, tudi o ibogi sem veliko pove
dal. Z njo sem se seznanil že dol
go tega, in to na popolnoma napa
čen način, preko ljudi, ki niso niti 
približno vedeli, kaj s to korenino 
sploh početi. No, ko sem končno

prišel do pravilnih informacij, sem 
sprejel ta način zdravljenja. Sicer 
je načinov zdravljenja več, a meni 
je ta moj daleč najbolj ustrezal. 
Sam ne bi nikoli zdržal recimo v 
kakšni verski komuni, kjer te za 
štiri leta priklenejo na kramp in ti 
izklopijo glasbo. Glasba je zame 
mnogo pomembnejša od krampa, 
nedvomno, in lepo se ujema z ibo- 
gainom. Tako sem zdaj že deset let 
duhovnik verske skupnosti Sakra- 
ment prehoda. O nas so pred ča
som tudi posneli dvanajstminutni 
prispevek na italijanskem Canale 
5. Tudi zato si prizadevam, da bi 
bila knjiga prevedena v italijanšči
no. V angleščino pa bo v kratkem.

- Pa vas je kak avtor še posebej 
navdihnil pri pisanju prvenca?

- Vsekakor Irwine Welsh, avtor 
med drugim tudi razvpitega Tra- 
inspottinga. Vsa njegova dela sem 
prebral, in težko je ostati ravnodu
šen ob njegovih zgodbah. Poleg 
tega po tudi mnogo berem, to pa 
vsekakor pomaga pri pisanju.

- In še za konec, kako bodo lahko 
naši bralci prišli do te knjige?

- Knjigo je izdala založba Kibla, v 
svoji zbirki Tox, in bo tako na vo
ljo v večini slovenskih knjigarn. 
Omenil bi še rad, da je podjetje Jo- 
sama pokrilo vse stroške prve iz
daje, zato se jim še enkrat posebej 
iskreno zahvaljujem. AM

V spomin

Ksenija Čok

Neverjetno. Niti njene fotografije nimamo 
v uredništvu, da bi jo pripeli k temu krat
kemu zapisu v spomin na Ksenijo, na tisto 
Ksenijo ki je pred dnevi popustila bolezni, 
ki jo je pestila že dolgo časa in legla k do
lgemu počitku.
In potrebovala ga je, saj je bilo njeno življenje vse prej kot umir
jeno. Če jo je v mladosti, ko je bila še prava mala lepotica, gnalo 
v nove neznane svetove, jo je zadnja leta in desetletja nenehno 
preganjala neka notranja sila, ki se ji ni mogla upreti.
Morda kdo poreče, da je bila drugačna, posebna, morda kdo po
reče, da je bila divja, neulovljiva, morda kdo poreče, da je prepro
sto hotela preveč. Pa ni res.
Ksenija je hotela živeti, brez obrazcev, brez navad, brez omejitev 
in brez svetovalcev. Hotela je živeti tako kot je hotela. In je živela 
in je marsikaj doživela in mi z njo.
S Ksenijo je odšel še en košček tiste Izole, ki je verjetno ne bo 
nikoli več. Bo pa nova Izola in verjetno tudi kakšna nova Ksenija, 
saj brez takšne Ksenije manjka košček tega sveta.

In s slovesom od Ksenije Čok smo en tak košček
za vedno izgubili. Mef
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KRIMINALIJE Več voznikov zadetih kot 
pijanih? MALI OGLASI

Zakaj je sploh vlomil?
Izolski policisti obravnavajo še en 
vlom v stanovanjsko hišo. Tokrat 
je neznani vlomilec vlomil skozi 
okno, premetal notranjost, ni pa 
našel ničesar kar bi ga zanimalo. 
Kar nekaj podobnih vlomov se je 
že zgodilo. Morda pa išče kraj, 
kjer bi si uredil gnezdo?

Stara balkonska zgodba
Že res, da se je v srednjem veku 
večina ljubezni zgodila na ali pod 
balkonom ampak to, kar se dogaja 
gostom zolskih hotelov nima no
bene zveze y ljubeznijo. Tokrat je 
namreč neznani vlomilec izkori
stil odsotnost gostov hotela, stopil 
na balkon v pritličju in skozi odpr
ta balkonska vrata v sobo. Od tam 
je odnesel prenosni računalnik in 
kompas. Avstrijca je oškodoval za 
okoli 600 eur.

Pustite jih enkrat na miru
Nekatere trgovina in skladišča 
enostavno nimajo miru pred lopo
vi. Tudi prejšnji teden so neznani 
storilci vlomili v Boss Center na 
Rudi, od koder so odnesli večjo 
količino cigaret različnih znamk. 
Količina in škoda bo ugotovljena 
po opravljeni inventuri.

Make love notwar
Uslužbenec Komunale Izola je po
liciste obvestil, da je neznanec ali 
so neznanci na pešpoti proti Bel- 
vederju poškodovali 3 luči in raz
bil 4 kamnite rešetke, ki pokrivajo 
kanale za meteorne vode. Freud 
bi povedal, da je seks najboljše 
zdravilo proti nesmiselnemu nasi
lju. Ljubezen pa sploh. Saj vas ni 
menda strah ljubezni?

Pogovori na tuj račun
Občan je policistom prijavil, da je 
neznanec njegovi hčerki v eni iz
med osnovnih šol iz garderobne 
omarice ukradel mobilni telefon 
znamke Nokia 3500. Sledi kazen
ska ovadba proti neznanemu sto
rilcu, ki pa bo prej ali slej postal 
znan.

V preteklem tednu so izolski po
licisti obravnavali tri poškodbe 
vozil na parkiriščih, dve promet
ni nesreči z materialno škodo in 
opravili štiri manjše zasege pre
povedane droge. V enem primeru 
smo eno osebo pridržali in opravi
li hišno preiskavo, kjer je bila naj
dena prepovedana droga. Skupaj s 
kazensko ovadbo so zaradi suma 
storitve kaznivega dejanja neupra
vičene proizvodnje in prometa z 
mamili osebo odpeljali k preisko
valnemu sodniku. Zaradi suma 
vožnje pod vplivom prepovedanih 
substanc so dvema voznikoma 
odredili strokovni pregled. Obrav
navali so še kaznivo dejanje golju
fije, poškodovanja tuje stvari in 
zasegli ponarejen bankovec za 50 
EUR. V dveh primerih so interve
nirali zaradi kršitve javnega reda 
in miru, kjer sta bila kršiteljema 
izdana plačilna naloga.

Hišne preiskave pri Lukovih
Kriminalisti zaradi sumov gos
podarskih kaznivih dejanj, ki se 
preganjajo po uradni dolžnosti, 
opravljajo preiskovalna dejanja v 
povezavi s poslovanjem gospodar
ske družbe Luka Koper d.d. Izva
jajo se hišne preiskave, in sicer 
na sedežu omenjenega podjetja 
ter tudi drugih lokacijah. Pri tem 
sodelujemo z okrožnim državnim 
tožilstvom. Po zaključenih hišnih 
preiskavah bomo s kriminalistič
no preiskavo nadaljevali. Ostalih 
podrobnosti v tej fazi postopka, 
policija ne more razkriti.

Ali jim bo kdo navil ušesa?
V Izoli so pozno popoldne trije 
mladoletniki starejši občanki z 
rame iztrgali torbico in zbežali v 
neznano. Na podlagi danega opi
sa so policisti dva mladeniča in 
dekle, ki so izvršili to drzno tatvi
no, kmalu prijeli. Takih primerov 
Izolani doslej nismo bili vajeni in 
prav zanimivo bi bilo izvedeti ali 
so doma poskrbeli za to, da mla
doletnikoma in mladoletnici kaj 
takega ne bo več padlo na pamet. 
Povedati jim morajo, da ni vredno 
zapraviti prihodnosti za dvajset 
evrov oropanih starejši ženski.

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

IŠČEMO
- Mlad par brez otrok in redno 
zaposlitvijo išče v Izoli enosob
no stanovanje do 400 Eur. tel 
051 623 877
- V zameno za skromno sobo 
vam ponujam pomoč pri vzdr
ževanju hiše in vrta. tel 040 224 
077
- V Izoli iščem dvosobno stano
vanje velikosti do 45 m2 za dalj
še obdobje. Tel. 041 392 177
- Iščem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Izoli. Tel. 040 340 
005
- Družina išče dvosobno stano
vanje za daljše obdobje Tel. 040 
224 077

Štiričlanska družina v Izoli 
IŠČE dvo ali dvo in pol sobno 
stanovanje za daljše obdobje. 
Kontakt na tel. št. . 040 768 714
ODDAMO
- V Jagodju oddam stanovanje za 
2-3 osebe do 15. junija. Kontak
tna oseba: Irena 05-6415 100
- Garsonjero v izolskem bloku za 
eno osebo, do 15. junija. Tel. 040 
614 823 (po 14. uri]
- V San Simonu oddam poslovni 
prostor llm2. tel 031 611 568 
PRODAMO
- V Izoli prodam opremljeno gar
sonjero s teraso (4 nadstropje], 
lep razgled, 5 minut do morja, 
tel. 041/ 774 999
- Prodamo lepo kmetijsko ze
mljišče (5.000 m2] nad porto
roško marino (Portorož). Tel. 
041 799 490.
- Prodamo stanovanje v bloku v 
Livadah, zgrajenem L 1983. Sta
novanje je v 1. nadstropju bloka, 
veliko je 75,34 m2 in obsega: 
hodnik, ločene sanitarije, kuhi
njo z jedilnico, 3 spalnice, klet 
in parkirišče pred blokom. Ogre
vanje je centralno, ctv priključki 
urejeni, vpisano vzemljiško knji
go in bremen prosto. Stanovanje 
prodajamo brez posrednikov, za 
ceno 195.000 euro. Tel.041 247 
944

Vozila in plovila

- Prodam Citroen Xara letnik 
2002, dobro ohranjen. Cena po 
dogovoru, tel 041 653 946
- Prodam odlično ohranjen Re
nault Senic, letnik 1999, prevo
ženih 92.000 km, redno servi
siran, cena 4200 eurov. Tel: 031 
667 492

- Nujno potrebujem kakršno
koli delo. Znam delati na polju 
in za stroji, sem zanesljiv in 
delaven. Tel. 031 792 316
- Nudim inštrukcije angleškega 
in italijanskega jezika za osnov
nošolske otroke, tel. 031 418 217
- Mamica srednjih let, izobraže
na, čista, poštena, nudi pomoč v 
gospodinjstvu ali pomoč starej
šim osebam pri vsakdanjih opra
vilih, najraje v Kopru ali okolici 
Tel: 041 234 591
- Ponujam inštrukcije Matemati
ke, Fizike, Kemije in Angleščine 
za osnovnošolce in srednješolce. 
Tutorstvo pri pripravi na izpite in 
izdelavi seminarskih nalog.
Tel: 041 345 634
- Zaposlim natakarja in več štu
dentov za strežbo v lokalu Istra, 
Tel.: 041 345 605

Razno

- PRODAM termoakumulacijsko 
peč 3 KV, višina 60 cm, širina 
103 cm,
globina 30 cm. Pokličite me na 
041 928 377 zvečer. LIVADE.
- PRODAM Pony kolo 20 in Pony 
kolo 24, vsak po 50 Eur. Pokliči
te na mobi številko 041 928377. 
Livade Izola.
- Prodamo zelo malo uporablje
no računalniško lepo mizo - di
menzije 70 cm x 50 cm - (češnja)
- po ugodni ceni 38 EUR. Lokaci
ja - Izola, telefon 040 608 159.
- Podarim še ohranjeno pohištvo 
za zakonsko spalnico. Interesen
ti naj se oglasijo na mobitel št.: 
041 907 713.
- Prodamo skoraj nov kavč, 
raztegljiv v zakonsko posteljo in 
štiridelni regal Tel o5 641 62 67
- Prodamo voziček - hoj ca za sta
rejše. tel 05/ 641 3380
- Mlada družina s 4 majhnimi 
otroki potrebuje kavč. Če obsta
ja kdo, ki je kavč pripravljen od
stopiti ali prodati za simbolično 
ceno, naj prosim pokliče na 041- 
275-217. Za prevoz poskrbimo 
sami. In se tudi že vnaprej za
hvaljujemo za pomoč in dobro
to.
- Kompostiran kozji gnoj pro
dam . tel 040 342 200
- Imate morda na podstrešju star 
šivalni stroj na nožni pogon in 
ga ne potrebujete, mogoče ko
lovrat ali klopčiče volne raznih 
barv? tel.031 275 873
- Prodam kotel za kuhanje žga
nja, malo rabljen in črpalko za 
vino »sceumi«, cena po dogovo
ru Tel 041 365 556 ali 05 641 36 
80

Bralec nam je poslal fotografijo suhega kanala pri vinogradih v Livadah in 
nas opozoril na skuter, ki je verjetno izgubil lastnika ali pa je dobil novega.

Potrebujete inštalaterja?
Od 1. aprila samostojno opravljam različna inštalaterska dela: ob
novo kopalnic, montažo centralne kurjave, hlajenje in gretje sta
novanja ter odpravljam napake na inštalacijah.

Silvano Bizjak 
Prečna 5, 6310 Izola 

Tel.: 031 349 827
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Starinarji so nas (delno) rešili

Hote ali nehote je treba priznati, da nas za velikonočne praznike spet rešu
jejo starinarji, tako da dobijo turisti vsaj občutek, da se v Izoli nekaj dogaja. 
In če je bilo na Kampu in v parku Pietro Coppo v soboto živahno je bilo po 
ulicah starega mesta neverjetno pusto in prazno. Ali bi bilo res tako hudo 
vsaj nekatere starinarje napotiti vsaj v Ljubljansko in Koprsko ulico in na 
Manziolijev trg, ki že nekaj časa ni več osrednji izolski prireditveni prostor.

Med starinami pa smo odkrili tudi te mladenke iz Društva za kulturo, šport 
in razvoj vasi Cetore. Pred njimi so še zadnje preostale pince, za njimi pa 
prazne košare v katerih so bile pince, ki so jih na sejem prinesle na ogled in 
naprodaj. Po dobri volji sodeč je bil sejem uspešen.

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675953


